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OBČINSKE NOVICE

Zmožni ustvariti  
boljši jutri
V Domu kulture Kamnik je 
potekala slovesnost ob dne-
vu samostojnosti in enotno-
sti, ki sta jo organizirala Ob-
čina Kamnik in Društvo De-
mos na Kamniškem.
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Kamniška Bistrica – Snega 
na Veliki planini ob prelo
mu leta še ni bilo dovolj za 
odprtje smučišča in sanka
nje, ob ugodnejših vremen
skih razmerah (v začetku te
dna je zapadlo med 10 in 15 
centimetrov snega) pa upa
jo, da bi smučarsko sezono, 
ki je odvisna le od naravnega 
snega, lahko čim prej odprli. 
Tokrat jo ljubitelji smučanja 
pričakujejo še bolj nestrpno, 
saj je konec lanskega leta za
čela obratovati nova šestse
dežna naprava, ki vozi od 
zgornje postaje nihalke do 
Gradišča.
Po pridobitvi še zadnjih do
voljenj je naprava začela 
obratovati v popoldanskih 
urah 23. decembra, tik pred 
božičnimi prazniki. Do 
vključno 29. decembra se je 
z njo peljalo že 1500 potni
kov, na božični večer pa se je 
k polnočnici z nihalko in se
dežnico podalo okoli tristo 
obiskovalcev.
Novo napravo so postavili na 
1300 metrov dolgi trasi, po 
kateri je vozila že stara dvo
sedežnica. Nova naprava na 
vrh Velike planine vozi okoli 
pet minut in prepelje več kot 
1400 potnikov na uro.
Spomnimo, na javnem raz
pisu za gradnjo nove se
dežnice je bila izbrana sku
pna ponudba izvajalcev, 
družb Leinter in Riko, ki sta 

oddala ponudbo za gradnjo 
šestsedežnice na ključ v 
vrednosti 9,89 milijona 
evrov. Od tega je družba Ve
lika planina na javnem raz
pisu ministrstva za gospo
darstvo, turizem in šport  
za sedežnico pridobila do
brih sedem milijonov evrov  
državnih in evropskih 
sredstev, del je prispevala 
tudi Občina Kamnik.
Novo sedežnico, ki je nado
mestila skoraj štirideset let 
staro dvosedežno napravo, 
ki bi ji prihodnje leto pote
klo obratovalno dovoljenje, 
so začeli graditi spomladi, 
dela pa so zaradi poškodova

nih dovoznih poti v drugi 
polovici poletja precej oteži
le avgustovske poplave.
Jeseni je potekal tudi re
mont nihalke, med katerim 
so odpravili popuščanje no
silnih vrvi na obeh nihalkah, 
opravili napenjanje in zali
vanje novih sidrnih konu
sov, pote kal je tudi magne
tni pregled vseh kotnih 
zvarov odklonskih koles, 
magnetni pregled tekalnega 
mehanizma kabin, magne
tni pregled glavnih nosilnih 
sornikov kabin, preizkus 
mehanizma za aktiviranje 
sile vrvnih zavor ter magne
tni pregled nosilnih vrvi. Kot 

so nam povedali v družbi 
Velika planina, so večino del 
opravili sami z zaposlenimi 
pod vodstvom vodje obrato
vanja Andreja Potočnika. 
Strošek materiala in zuna
njih storitev pa je znašal 
okoli 50 tisoč evrov.
Po prvotnih načrtih naj bi 
bila dela končana do konca 
novembra, a so po opravlje
nih pregledih zeleno luč za 
obratovanje dobili 22. de
cembra. »Remont nihalke je 
bilo treba podaljšati iz več 
razlogov. Ker so se podaljša
la dela pri dokončanju izved
be šestsedežnice, je bilo s 
strani izvajalca Leitner za
maknjeno tudi usposablja
nje zaposlenih na novi 
šestsedežnici. Tako je uspo
sabljanje zaposlenih za var
no delo šestsedežnice poseg
lo v obdobje remonta in se je 
ta podaljšal za osem dni. Po 
koncu del, ki so bila načrto
vana z remontom za letoš
nje leto, je bilo na zahtevo 
pristojnih institucij treba iz
vesti še dodatne posebne 
preglede varnostnih sklo
pov, ki so bili zahtevani kot 
pogoj za nadaljnje obratova
nje nihalke. Za izvedbo teh 
pregledov je bilo potrebnih 
še dodatnih 15 dni,« so nam 
še pojasnili.

Na Veliki planini je 23. decembra začela obratovati nova šestsedežnica Šimnovec, ki je nadomestila 
štirideset let staro napravo. Še pred tem pa se je zaključil tudi redni letni remont nihalne žičnice.

Sedežnica že obratuje

Aleš Senožetnik

Pogled na novo šestsedežno napravo na Veliki planini / Foto: Grega Eržen

Gozd – V Prostovoljnem ga
silskem društvu Gozd smo v 
juniju 2021 začeli graditi 
prizidek h gasilskemu domu 
z namenom ureditve doda
tne garaže, nove štabne sobe 
in garderobe za potrebe ope
rativne enote PGD Gozd, v 
prvem nadstropju pa smo 
načrtovali izgradnjo večna
menske dvorane, ki bo služi
la tako gasilskemu društvu 
kot tudi organizaciji dogod

kov, prireditev in drugih de
javnosti v celotni krajevni 
skupnosti Črna. Na našem 
območju namreč primerne
ga prostora za organizacijo 
dogodkov, ki bi sprejel večje 
število ljudi, doslej nismo 
imeli. V prvem letu gradnje 
smo opravili izkop in večino 
zidarskih del, v letu 2022 
uredili ostrešje, montirali 
vrata in okna, opravili še 
manjša gradbena dela ter 
uredili del elektroinštalacij.

Večnamenska dvorana v novem prizidku PGD 
Gozd je ob koncu leta že gostila prvo prireditev.

Gradnja skoraj 
končana

Simon Golob
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Kamnik – Od začetka leta je v veljavi nov obratovalni čas 
krajevnih knjižnic v Komendi in Motniku. Kot sporočajo iz 
Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik, je knjižnica v Motni-
ku odprta ob sredah med 14. in 19. uro, ob petkih pa med 
10. in 15. uro. V Komendi ob ponedeljkih in torkih knjižnica 
obratuje od 9. do 15. ure, ob sredah, četrtkih in petkih pa 
od 13. do 19. ure. Ob sobotah je odprta dopoldne, in sicer 
od 8. do 13. ure. A. Se.

Novi obratovalni čas krajevnih knjižnic

Kamnik – V cepilnem centru kamniškega zdravstvenega 
doma (v drugem nadstropju) bo v sredo, 17. januarja, po-
novno potekalo cepljenje odraslih proti gripi, covidu-19, 
pnevmokoku in oslovskemu kašlju. Cepljenje brez naroča-
nja, ki so ga organizirali tudi že to sredo, bo mogoče od 14. 
do 16. ure. A. Se.

Cepljenje tudi v sredo, 17. januarja

Uradno odprtje šestsedežnice načrtujejo v drugi polovici januarja. / Foto: Grega Eržen

KULTURA

Večeri, polni glasbe
Tudi dvorana in cerkev pri 
frančiškanih v Kamniku sta 
v predprazničnih večerih 
pokazali, kako veliko je nav-
dušenje Kamničanov nad 
glasbo.
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IZ NAŠIH KRAJEV

Čarobnost jaslic
Tudi tokrat je Turistično druš-
tvo Tuhinjska dolina, ki skrbi 
za ohranjanje dediščine, z 
drugimi društvi iz Tuhinjske 
doline pod vodstvom Manje 
in Rajka Žebaljca ter Zdenke 
Klančnik pričaralo čarobno 
vzdušje božičnega večera.
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ZADNJA

Novoletni Kamnik
Ob zvokih ansambla Galop 
je v novo leto vstopil kam-
niški Glavni trg, na katerem 
so obiskovalci praznovali še 
dolgo v noč.
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Kamnik – V Kamniku nada
ljujejo sanacijo plazov po av
gustovskih poplavah. Kot 
sporočajo s kamniške občin
ske uprave, se dela izvajajo 
glede na prioritete oz. po
slabšanja stanja na posame
znih plazovih.
V zvezi s plazom Blate in 
plazovih ob hudourniku 
Blatnica, ki so pred časom 
vzbudili precej skrbi, pa na 
občinski upravi pravijo, da 
so se razmere umirile. 
»Strokovnjaki so obvestili, 
da so se razmere na samem 
plazu Blate umirile. V zad
njem tednu ni bilo zaznanih 
nobenih premikov na mes
tih, kjer se izvajajo meritve z 
ekstenziometri,« so v začet
ku tedna sporočili s kam
niške občinske uprave.
Na območju plazu Blate so 
bile sicer izvedene geološke 
in geomehanske raziskave, 
ki bodo omogočale osnovo 
za pripravo načrtov za izved

bo odvodnjavanja površin
skih in zalednih voda iz pla
zu, ter intervencijski ukrepi, 
s katerimi nameravajo pre
prečiti, da bi prišlo do zajezi
tve hudourniškega potoka 
Blate. S plazu je bil odstra
njen tudi ves les. Prav tako 

so strokovnjaki na območju 
plazov postavili različne si
steme za spremljanje stanja 
na plazu ter sonde za sprem
ljanje temperature ter dru
gih parametrov. »Glede na 
razsežnost plazu je država 
na pobude in urgence Obči
ne Kamnik bolj aktivno za
čela izvajati dejavnosti in 
pripravljati načrte,« še spo
ročajo z občinske uprave.

Še vedno poteka spremljanje plazu Blate, kjer so 
se razmere v zadnjem času sicer umirile. Občina 
si od države želi čimprejšnjega načrta sanacije.

Na plazu Blate so se 
razmere umirile

Aleš Senožetnik

»V zadnjem tednu ni 
bilo zaznanih nobenih 
premikov na mestih, 
kjer se izvajajo 
meritve.«
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Kakšne so cene prevozov z 
nihalko in šestsedežnico? 
Povratna vozovnica za nihal-
ko stane 24 evrov, paket po-
vratne vozovnice z nihalko 
in šestsedežnico pa dva evra 
več, torej 26 evrov. Cena 
smučarske vozovnice v tej 
zimi bo z vključeno nihalko 
29 evrov, brez nje pa 20 
evrov. Ponujajo pa tudi letno 
vozovnico za 150 evrov, ki 

vključuje vožnje z nihalko in 
sedežnico, smučanje ter 
sankanje. Letna vozovnica 
velja leto dni od nakupa. No-
vost v letošnji sezoni je t. i. 
kombo paket, ki vključuje 
tridnevno vozovnico za ni-
halko, sedežnico, nočno san-
kanje ter smučanje – cena 
vozovnice za odrasle je 82 
evrov, za otroke pa 50 evrov.
Uradno odprtje nove šestse-
dežnice načrtujejo v drugi 
polovici januarja.

Kamnik – Po vprašanjih in 
pobudah svetnikov so potr-
dili investicijska programa 
za gradnjo kanalizacije Mo-
tnik in kanalizacije Stahovi-
ca–Črna pri Kamniku. Do-
kumenta so svetniki pred 
nedavnim že obravnavali lo-
čeno, kot je povedala Lidija 
Dovgan Žvegla, direktorica 
družbe Milt, ki je pripravila 
dokument, je bila novelacija 
potrebna, da so oba projekta 
združili v enega. S tem so 
namreč zadostili pogojem 
razpisa ministrstva za narav-
ne vire in prostor. Občina bo 
namreč kandidirala za sred-
stva iz sklada načrta za okre-
vanje in odpornost. Kot je 
znano, so sicer kanalizacijo 
v Črni že pred časom zgradi-
li, v letošnjem letu pa zače-
njajo obsežnejši projekt gra-
dnje kanalizacije in čistilne 
naprave v Motniku, o čemer 
smo že poročali. V skladu z 
razpisom je občina upraviče-
na do nepovratnih sredstev v 
višini petdeset odstotkov 
upravičenih stroškov.

Sredstva tudi za 
zdravstveni dom
V naslednji točki je sledila 
obravnava dokumenta iden-
tifikacije investicijskega pro-
jekta (DIIP) Gradnja in na-
bava opreme v zdravstvenem 
domu Kamnik. Po pooblasti-
lu soustanoviteljice zdra-
vstvenega doma, Občine Ko-
menda, je namreč Občina 
Kamnik oddala vlogo na raz-
pis ministrstva za zdravje za 
sofinanciranje investicij na 
primarni ravni zdravstvene 
dejavnosti. Občini namreč v 
prihodnjih štirih letih načr-
tujeta obsežnejšo investicijo 
v zdravstveni dom, ki bo po 
tekočih cenah (pričakovane 
cene med izvajanjem inve-
sticije, vključujoč inflacijo) 
predvidoma znašala dobre 
tri milijone evrov.
V prihodnjih letih v Zdra-
vstvenem domu dr. Julija 
Polca načrtujejo ureditev do-
datnih prostorov za štiri am-
bulante družinske medicine, 
patronažne službe in psiho-
loga. Prav tako načrtujejo 
nakupe reševalnega vozila in 
vozil za patronažno službo 
ter urgentnega zdravnika. 
Investicijski program pred-
videva tudi nakup rentgena 
in zobnega rentgena ter 
elektrokardiografa (EKG), te-
rapevtskih stomatoloških 
stolov, sterilizatorja ter dru-
ge opreme ordinacij.
Od države se nadejajo tudi 
67-odstotnega financiranja 

upravičenih stroškov, ki zna-
šajo dobrega 2,4 milijona 
evrov. Tako bi lahko pridobi-
li nekaj več kot 1,6 milijona 
evrov nepovratnih sredstev.
Svetniki so dali zeleno luč 
tudi za novelacijo investicij-
skega programa izgradnje 
nove Osnovne šole Frana Al-
brehta z zunanjo ureditvijo. 
Dokument je bil namreč po-
treben zaradi podražitve 
projekta, do katere je v veliki 
meri prišlo na račun precej-
šnje rasti cen v času gradnje, 
pa tudi nekaterih režijskih 
stroškov in dodatnih del, ki 
so se izvedla v času gradnje. 
Kot je znano, naj bi bila šola 
dokončana letos spomladi, 
vsa potrebna dovoljenja pa 
bo pridobila pravočasno, da 
bodo otroci novo šolsko leto 
začeli v novozgrajenem šol-
skem poslopju.

Lekarna na mestu 
nekdanje klavnice
Nato je sledila še potrditev 
DIIP za poslovni objekt 
Usnjarska cesta 1. Gre za 
urejanje degradiranega ob-
močja nekdanje klavnice 
Meso Kamnik, ki jo je obči-
na leta 2022 odkupila od 
Farm Ihan. Javni zavod Me-
stne lekarne je namreč dal 
pobudo, da bi na tem mestu 
zgradil sodobno upravno 
stavbo s skladiščem, prostori 
za spletno prodajo in t. i. dri-
ve in lekarno. Z investicijo 
nameravajo nadomestiti se-
danje prostore na Šutni, kjer 
se srečujejo s prostorsko sti-
sko, pomanjkanjem parki-
rišč v bližini in drugimi te-
žavami.
Sicer pa razvoj območja 
predvideva dva dela. Južni 
bo namenjen potrebam Me-
stnih lekarn, ki bodo tudi v 
celoti financirale investicijo. 
Svetniki so v naslednji točki 
že dali tudi soglasje za brez-

plačno ustanovitev stavbne 
pravice Mestnim lekarnam 
za dobo 30 let. V severnem 
delu pa so predvideni po-
slovni prostori v lasti Obči-
ne Kamnik. Kot je povedal 
višji svetovalec za izgradnjo 
infrastrukturnih objektov 
Bogdan Pogačar, bo projek-
tna dokumentacija za prido-
bitev gradbenega dovoljenja 
omogočala fazno izvedbo 
gradnje, kar pomeni, da bo-
sta lahko investitorja časov-
no neodvisno izvedla gra-
dnjo. »Če bo občina dobila 
soinvestitorja ali pa se bo v 
prihodnje izkazalo, da ima 
sama potrebe za dodatne 
prostore, potem bo severni 
del smiseln, v nasprotnem 
primeru pa ne,« je pojasnil 
Pogačar.
Občina se je sicer z odku-
pom zavezala, da bo Far-
mam Ihan še vedno omogo-
čala prostor za mesnico, ki 
zdaj posluje v objektu.

Rebalans lanskega in 
letošnji proračun
Po zadnjem rebalansu lan-
skega proračuna je bil pro-
gram predvidene porabe 
predhodno dodeljenih dr-
žavnih sredstev za odpravo 
posledic poplav 4. avgusta 
lani spremenjen, zato so 
svetniki obravnavali in tudi 
potrdili novi predlog reba-
lansa, ki je usklajen s po-
pravljeno različico progra-
ma. Skupni načrtovani 
prejemki in izdatki pa se 
niso spremenili.
Sledila pa je še potrditev pro-
računa za letošnje leto, ki so 
ga svetniki v prvem branju 
obravnavali na prejšnji seji. 
Skupni načrtovani prejemki 
so v letošnjem proračunu 
načrtovani v višini dobrih 34 
milijonov evrov, ocenjeni 
skupni izdatki pa v višini 
42,35 milijona evrov. V pro-

računu je upoštevan tudi 
prenos sredstev iz leta 2023 
v letošnje leto v višini slabe-
ga 8,3 milijona evrov, pred-
videna pa je tudi zadolžitev 
za 2,18 milijona evrov. Od 
tega je 1,8 milijona evrov po-
sojila potrebnega za gradnjo 
Osnovne šole Frana Albreh-
ta, 380 tisoč evrov pa za gra-
dnjo kanalizacije v Motniku, 
ki jo začenjajo letos.
V proračunu so sredstva tudi 
za odpravo posledic lanskih 
ujm in poplav. V programu 
predvidene porabe predho-
dno dodeljenih sredstev za 
to namenjajo 6,8 milijona 
evrov. Največ, skoraj 1,9 mi-
lijona evrov, bo šlo za sana-
cijo plazov, dobrega 1,6 mili-
jona za sanacijo vodovodov, 
1,3 milijona za sanacijo ka-
nalizacije ter 1,2 milijona za 
sanacijo občinskih cest.
Svetniki so sprejeli tudi na-
črt ravnanja z nepremičnim 
premoženjem občine za le-
tošnje leto, v katerem je pre-
dlagan nakup druge polovi-
ce objekta na Jelovškovi ulici 
za potrebe delovanja PGD 
Duplica, ki se že vrsto let 
srečuje s prostorsko stisko 
in premajhnim zemljiščem.
V nadaljevanju so svetniki 
sprejeli tudi novelacijo odlo-
ka o vrednotenju športnih 
programov v občini ter sklep 
k soglasju k novelaciji statu-
ta Zavoda za turizem in 
šport Kamnik, ki je bila po-
trebna po spremembi pogo-
jev za imenovanje direktorja 
zavoda, ki so jih svetniki 
obravnavali na prejšnji seji.
Pred zaključkom zadnje seje 
v minulem letu so potrdili 
tudi letni program športa za 
letošnje leto, sklep o določi-
tvi višine sredstev za zagota-
vljanje pogojev za delo čla-
nov občinskega sveta ter 
okvirni program dela občin-
skega sveta v letošnjem letu.

Pred decembrskimi prazniki so se svetniki srečali na osmi redni seji občinskega sveta, na kateri so 
med drugim sprejeli proračun za prihodnje leto, investicijski program za kanalizacijo ter dokument 
identifikacije investicijskega projekta za območje nekdanje klavnice na Usnjarski ulici.

Zadnja seja pred 
koncem leta

Šestsedežnica na Veliki planini / Foto: Velika planina

Sedežnica že obratuje

Svetniki so se od začetka mandata zbrali na osmih rednih sejah. / Foto: Občina Kamnik

Osma redna seja Občinskega sveta Občine Kamnik
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Kamnik – Služba vlade za 
obnovo po poplavah je v po-
nedeljek objavila seznam 
objektov, ki so predvideni 
za odstranitev. Na seznamu, 
ki se bo sicer dopolnjeval 
oz. spreminjal, je trenutno 
348 objektov, trije tudi z ob-
močja občine Kamnik, in si-
cer v Zagorici, Potoku v 
Črni in Lanišah. Postopek 
odstranitve je sicer natanč-
no opredeljen v interventni 
zakonodaji za odpravo po-
sledic poplav in plazov. 
Služba vlade za obnovo pri-
pravi osnutek sklepa za vsak 
objekt, ki je namenjen za 
odstranitev, sledi 15-dnevna 
javna razgrnitev za pripom-
be. Po objavi odgovorov in 
javni razgrnitvi na podlagi 
pripomb in predlogov služ-
ba pripravi predlog sklepa, 
po potrditvi na svetu vlade 

pa jih obravnava vlada. »Ne-
premičnine za odstranitev 
se določijo s sklepom vlade, 
v katerem se opredeli in 
utemelji, da je zaradi zava-
rovanja življenja in zdravja 
ljudi odstranitev objektov 
nujno potrebna in v javno 
korist. Poudarjamo, da bo 
sklep temeljil izključno na 
strokovnem mnenju, ki ga 
predhodno potrdi svet vlade 
za obnovo,« so poudarili na 
službi vlade za obnovo.
Ko vlada potrdi sklep, la-
stnik prejme odločbo za iz-
selitev in ima šest mesecev 
časa, da se izseli. Vsak 
objekt, namenjen rušitvi, 
oceni uradni cenilec, nato se 
začnejo pogovori za nado-
mestitev nepremičnine v 
obliki nadomestitvenega 
objekta, odškodnine, nado-
mestne nepremičnine ali la-
stninske pravice na enako-
vredni nepremičnini.

Za odstranitev 
predvideni trije objekti
Aleš Senožetnik
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Kamnik – Kamniška podžu-
panja Romana Učakar je v 
pozdravnem nagovoru spo-
mnila na rezultate plebisci-
ta, ki so bili razglašeni na ta 
dan, in opozorila, da je obču-
tek ponosa in spoštovanja 
države prisoten tudi danes. 
Kot je dejala, zgodovina sa-
mostojnosti in enotnosti 
naše države odraža odloč-
nost in pogum prednikov, ki 
so izpolnili dolgoletno željo 
naroda po samostojni in ne-
odvisni državi.
Jože Berlec, predsednik Dru-
štva Demos na Kamniškem, 
je kot pomembno razliko, da 
smo prešli od sanj v resnič-
nost, poudaril, da »smo ime-
li prvič v zgodovini podlago 
v ljudski volji«, in spomnil 
na to, da so volivci na prvih 
demokratičnih volitvah 8. 
aprila 1990 podprli pro-
gram, ki ga je ponujala koa-
licija Demos. »Če na teh vo-
litvah ne bi zmagali 
demokracija, domoljubje in 
Demos z državnotvorno ide-
jo, zanesljivo ne bi bilo no-
benega plebiscita,« je dejal. 
Opozoril pa je tudi na razde-
ljenost, ki je v ospredju da-
našnjega časa. »Za slogo ne 
potrebujemo enakega mne-
nja za vsako idejo, pomemb-
no pa je, da se znamo poe-
notiti v najpomembnejših 
stvareh,« je še povedal.
Sprememba sistema in pre-
hod iz planskega v tržno go-
spodarstvo sta povzročila izzi-
ve nekaterim gospodarskim 
družbam, številne pa so v no-

vem okolju našle nove prilo-
žnosti, je še povedal Berlec, ki 
je k besedi zato povabil direk-
torja podjetja Nektar Natura 
Tomaža Laha. Mednarodno 
podjetje za proizvodnjo pi-
jač, ki zaposluje okoli tristo 
ljudi, večino v Kamniku, je 
izkoristilo pozitivne premi-
ke v zadnjih desetletjih. 
»Odprtje držav in globaliza-
cija sta nam omogočila, da 
vstopamo na nove trge in 
delujemo v Evropi in po sve-
tu ter da lahko kupujemo 
proizvode in surovine sko-
rajda brez omejitev,« je pou-
daril Lah in dodal, da se svet 
spreminja, kar občutijo tudi 
v gospodarstvu. Deglobali-
zacijo in negativno demo-
grafsko sliko razvitega sveta 
vidi kot največje tveganje za 
današnjo družbo, ki želi biti 

socialna in je vajena pokoj-
nin, skrbi za onemogle in 
kakovostnega zdravstva. 
»Menim, da socialna pravič-
nost brez konkurenčnega 
gospodarstva, brez dodane 
vrednosti, ki jo gospodar-
stvo ustvarja, in brez mladih 
lahko ugasne. Zato sem ve-
lik zagovornik odprtosti, po-
štenega tržnega gospodar-
stva in demokracije,« je 
povedal in dodal, da je ključ-
no za Slovenijo, »da ostane 
zelo integrirana v mednaro-
dno okolje, da spodbuja tr-
žno gospodarstvo in da poli-
tika začne skrbeti za boljši 
standard ljudi, ki bo temeljil 
na uspešnem tržnem gospo-
darstvu, in ne zgolj na pre-
razporeditvah in morebitnih 
davkih«. Zaključil je z misli-
jo, da praznujemo vrednote, 

ki jih je negoval Demos, to-
rej, »vrednote hrepenenja, 
upanja in samozavesti, da 
smo zmožni ustvariti boljši 
jutri, da smo zmožni poskr-
beti za pravično socialno dr-
žavo, da negujemo našo ne-
odvisnost in jo s svojimi 
sedanjimi dejanji varujemo 
tudi v prihodnosti«.
Prireditev je povezoval Matic 
Maček, program je pripravi-
la dr. Marjeta Humar. V kul-
turnem programu so nasto-
pili Mešani pevski zbor 
Odmev, Matic Smolnikar, 
Janez Spruk, Manca Plahu-
tnik in Eva Lavriha, s plesom 
pa so program obogatili ple-
salci Pesne šole Šinšin. Za 
zanimivosti iz življenja Ka-
mnika v preteklem letu sta 
poskrbela Lana Bučevec in 
Milan Mandeljc.

V Domu kulture Kamnik je potekala slovesnost ob dnevu samostojnosti in enotnosti, ki sta jo 
organizirala Občina Kamnik in Društvo Demos na Kamniškem.

Zmožni ustvariti 
boljši jutri

Tomaž Lah in Jože Berlec / Foto: Aleš Senožetnik

Aleš Senožetnik

Kamnik – Lani so v Lokalni 
akcijski skupini Občine Ka-
mnik še četrtič organizirali 
likovni natečaj na temo za-
svojenosti. Natečaj Svoj? Ne-
svoj? Zasvojen? je namenjen 
večji vključenosti mladih in 
večji vidnosti problematike 
zasvojenosti.
Komisija, ki so jo sestavlja-
li Rok Kosec iz Mladinske-
ga centra Kotlovnica, ilu-
strator in stripar Ivan 
Mitrevski ter predstavnica 
Občine Kamnik Katja Ve-
gel, je v decembru izbrala 
dela, ki zdaj na plakatnih 
mestih Amicus na različ-
nih lokacijah v občini opo-

zarjajo voznike in druge 
mimoidoče na problemati-
ko zasvojenosti.
Neža Berlec je ustvarila delo, 
ki gledalca poskuša odvrniti 
od ene najbolj smrtonosnih 
odvisnosti na svetu – kaje-
nja, Isabela Drovenik pa pla-
kat, ki opozarja na posledice 
pitja alkohola. Obe prihajata 
z OŠ Frana Albrehta in sta 
ustvarjali pod mentorstvom 
mag. Anamarije Erčulj in 
Tine Plahutnik.
Med izbranimi pa je bilo 
tudi delo Kriste Elīze Rugāja, 
ki tematizira vpliv alkoholiz-
ma na osebne odnose. Krista 
je prostovoljke v kamniškem 
mladinskem centru Kotlov-
nica in prihaja iz Latvije. 

Aleš Senožetnik

Mladi na plakatnih mestih po občini opozarjajo 
na težavo zasvojenosti.

Izbrali dela 
likovnega natečaja

Zgornji Tuhinj, Rudnik – 
Združenje borcev za vredno-
te NOB Kamnik in krajevni 
odbor Tuhinj sta 27. decem-
bra pripravila spominsko 
slovesnost pri spomeniku 
192 padlim borcem v Zgor-
njem Tuhinju, med katerimi 
sta bila tudi vodja ameriške 
vojne misije kapetan Char-
les Fisher in dr. Peter Držaj, 
ki sta 26. decembra leta 
1944 padla v vasi Češnjice.
Venec k spomeniku je polo-
žil minister za obrambo 
Marjan Šarec, ki je kot slav-
nostni govornik na tokratni 
slovesnosti med drugim 
spomnil na težke bitke, ki so 
se v času druge svetovne voj-
ne bile v Tuhinjski dolini, in 

poudaril pomen ameriškega 
prijateljstva. »Tudi Charles 
Fisher je tukaj dal svoje ži-
vljenje, prišel je iz popolno-
ma drugega okolja in tukaj 
pustil vse in največ, kar je 
imel, to je svoje življenje, z 
namenom, da bi neki drugi 
narod živel v svobodi, za to, 
da bi neki drugi narod konč-
no dosanjal svoje sanje,« je 
med drugim dejal in v nada-
ljevanju spomnil na prispe-
vek generala Rudolfa Mai-
stra ter pomen vojne za 
osamosvojitev v zgodovini 
Slovencev. »In kadar bomo v 
dvomih, ali je prav, da živi-
mo v svoji državi, se vedno 
spomnimo tistih, ki so zanjo 
dali svoja življenja. Najmanj, 
kar lahko storimo, je to, da 
praznujemo praznike, da 

ohranjamo veličasten spo-
min na padle in se vsako leto 
srečujemo na tem svetem 
kraju,« je še povedal.
V kulturnem programu je 
ob prisotnosti zastavonoš in 
Častne enote Slovenske voj-
ske sodeloval kvintet Orke-
stra Slovenske vojske. Dogo-
dek so popestrili pevci DKD 
Solidarnost Kamnik, z reci-
tacijami in spremno besedo 
pa Goran Peršin.
Minulo soboto je spominska 
slovesnost, ki jo je pripravilo 
Združenje borcev za vredno-
te NOB Kamnik skupaj s kra-
jevno organizacijo Združenja 
borcev za vrednote NOB Du-
plica, potekala tudi v Rudni-
ku pri Radomljah. Spomnili 
so se dogodkov, ki so se na 
tem območju odvijali 6. ja-

nuarja 1945 in v katerih je ži-
vljenje zaradi izdaje izgubilo 
več kot 30 borcev NOB.
Zbrane sta pozdravila pred-
sednik Združenja borcev za 

vrednote NOB Kamnik Igor 
Kanižar in kamniška podžu-
panja Romana Učakar. Slav-
nostna govornica dr. Ljubica 
Jelušič je poudarila pomen 

solidarnosti in sodelovanja 
borcev z zavezniki v boju 
proti fašizmu in nacizmu. 
V nagovoru se je osredotoči-
la na pomen ohranjanja za-
vedanja o boju in delovanju 
borcev v drugi svetovni voj-
ni, ki so se enotno zopersta-
vili tuji oblasti. Opozorila je 
na ponoven pojav fašizma 
in nacizma v svetu in med 
drugim poudarila, da tudi 
naš izobraževalni sistem 
premalo poudarka daje izo-
braževanju o vseh vojnah za 
Slovenijo.
V programu, ki ga je povezo-
vala Dragica Požek, so sode-
lovali učenci Osnovne šole 
Marije Vere in Moški pevski 
zbor Radomlje. Posebno 
noto so dodali zastavonoše 
občin Kamnik in Domžale.

Konec decembra je potekala slovesnost v spomin na dogodke med drugo svetovno vojno na Prevojah v Zgornjem Tuhinju, v začetku januarja pa v Rudniku.

Slovesnosti v Rudniku in na Prevojah

Aleš Senožetnik

Venec k spomeniku je na spominski slovesnosti na Prevojah 
položil minister za obrambo Marjan Šarec. / Foto: Občina Kamnik

Na podlagi Odloka o proračunu Občine Kamnik za leto 2024 
(Ur. list RS, št. 130/23) in Pravilnika o sofinanciranju turističnih 

društev v Občini Kamnik (Ur. list RS, št.124/23)

OBČINA KAMNIK

objavlja JAVNI RAZPIS za:

• sofinanciranje dejavnosti turističnih društev  
v Občini Kamnik v letu 2024.

Razpisna dokumentacija je objavljena na uradni spletni 
strani Občine Kamnik www.kamnik.si.

Vloge je treba oddati najkasneje do torka, 13. 2. 2024.

Dodatne informacije: Katarina Ščetinin, tel.: 01 83 18 127, 
e-pošta: katarina.scetinin@kamnik.si.

Matej Slapar, ŽUPAN

Za: Uroš Pirc
PODŽUPAN
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Mnenje občinske svetnice Mnenje občinskega svetnika

Izteklo se je leto 2023, prvo leto 
mandata v občinskem svetu. 
Leto je bilo zame polno novih 
izzivov. Nova področja, veliki 
projekti, različna problemati-
ka, razprave. Ne le sodelovanje 
na sejah občinskega sveta, tudi 
raziskovanje, priprava predlo-
gov, pomoč občanom  ... in ne 
nazadnje velika odgovornost, 
ker želim delo opravljati dobro.
Na decembrski seji je bil spre-
jet proračun za leto 2024, 
najpomembnejši občinski akt, 
ki predstavlja letni načrt pri-
hodkov in odhodkov. Prora-
čun je razvojno naravnan in 
sprejemljiv, pa vendar mora-
mo vedno iskati možnosti za 
izboljšave. 
Pri obravnavi predloga prora-
čuna sem zato tudi omenila 
nekatere postavke, glede kate-
rih menim, da so ta področja v 
naši družbi zelo pomembna 
in bo zanje v prihodnje treba 
zagotoviti več sredstev. To so 
ureditev občinskih cest, izgra-
dnja manjkajočih pločnikov in 
avtobusnih postajališč ter sa-
nacija poškodovanih mostov; 
področja, ki med občani pred-
vsem na podeželju povzročajo 
veliko nezadovoljstva.
V občini Kamnik je več kot 421 
kilometrov nekategoriziranih 
in kategoriziranih cest, od 
tega je skoraj 96 kilometrov 
makadamskih cest, samo v KS 
Špitalič, iz katere prihajam, 
več kot 10 kilometrov. Številne 
ceste so v zelo slabem stanju, 
odvodnjavanje ni urejeno, mo-

stovi so dotrajani. Slabo stanje 
cestišč povzroča velike nevšeč-
nosti udeležencem v prometu. 
Zaradi neprimernega stanja 
cestišč je večja verjetnost pro-
metnih nesreč, pogoste so ra-
zne poškodbe na vozilih.
Treba je urediti varne šolske 
poti, pločnike in ustrezna avto-
busna postajališča na kritičnih 
odsekih. Varnost mora biti v 
prometu na prvem mestu. 
Tako varnost otrok kot tudi 
vseh drugih udeležencev. Neka-
teri projekti oz. njihova izved-
ba se vlečejo že leta. Eden iz-
med teh je izgradnja pločnika 
od gasilskega doma v Špitaliču 
proti Motniku in para avtobu-
snih postajališč z ustreznim 
pločnikom v Beli, ob državni 
cesti Kamnik–Ločica. Projekt 
je bil narejen, še vedno pa ni 
podpisana pogodba z ministr-
stvom za infrastrukturo.
Verjamem, da so bili podani 
predlogi slišani, upam pa, da 
bodo tudi uslišani, saj bi se s 
tem bistveno povečala pred-
vsem varnost in kakovost biva-
nja v naši občini.

Ob izteku leta ocenjujemo do-
sežke preteklega leta in kuje-
mo načrte za prihodnje.
Leto 2023 si bomo zagotovo 
prav vsi zapomnili po popla-
vah, ob katerih se je izkazalo 
geslo stranke LDP: Dobro je, 
kar združuje. Združeni in soli-
darni smo zmogli. Mislim, da 
smo vsi lahko ponosni na delo-
vanje pristojnih služb, Civilne 
zaščite in občinske uprave, 
vseh gasilskih društev, različ-
nih društev in organizacij ter 
požrtvovalnih prostovoljcev. 
Hvala pristojnim službam, da 
smo lahko izvedli sanacijo po-
toka Osranc v našem kraju.
Na turističnem področju nas je 
razveselila družba Velika pla-
nina, d. o. o., in sicer z uspe-
šno izvedbo investicije v šestse-
dežnico in novimi turističnimi 
produkti. Kot članu skupščine 
družbe Velika planina mi je v 
ponos, da se do vrha Velike 
planine zdaj lahko peljemo s 
sodobno, uporabnikom prija-
zno, trajnostno in hitrejšo na-
pravo – novo šestsedežnico. 
Naj spomnim, da je nova pri-
dobitev usklajena z visokimi 
merili varovanja narave in 
kulturne dediščine. V Kamni-
ški Bistrici bo možnost izposo-
je 20 novih električnih gorskih 
koles z ustreznimi e-polnilni-
cami. Najmlajši se bodo naj-
bolj razveselili mini adrenalin-
skega parka pri spodnji postaji 
nihalke. Zraven je predviden 
prostor za zaključene družbe, 
za shranjevanje koles, treba pa 
bo urediti okolico.
Držimo pesti za sneg: za smu-
čišče, sankaško in tekaško pro-
go. V bližini spodnje postaje 
šestsedežnice bo pozimi posta-
vljen otroški smučarski trak za 
učenje smučanja in otroško 

vožnjo s tubami, poleti pa bo 
zaživel otroški park s sonarav-
nimi otroškimi igrali. Še ve-
dno se zavzemam za zaščito 
naše pitne vode zajetja Iverje.
2024 bo Maistrovo leto. Na ob-
čini pripravljajo pestro paleto 
dogodkov in prireditev, kjer 
bodo sodelovale osrednje ka-
mniške kulturne ustanove in 
zavodi.
Zavzemam se tudi za pripravo 
študije za gradnjo kanalizacije 
do naselij Brezje nad Kamni-
kom, Vodice in Kršič. Nujna 
pridobitev bo v ponos prizadev-
nim članom ŠTKD Brezje, ki 
občane vse leto razveseljujejo z 
različnimi aktivnostmi.
Ena največjih investicij v obči-
ni, gradnja nove Osnovne šole 
Frana Albrehta, poteka po na-
črtu. Kot član gradbenega od-
bora verjamem, da bodo učen-
ci v novo, sodobno šolo vstopili 
v prihodnjem šolskem letu. 
Sledijo rušenje starega objek-
ta, gradnja površin med obe-
ma šolama, potem še rekon-
strukcija oz. povečanje športne 
dvorane.
Izzivov nam ne manjka, za-
gotovo bo v letu 2024 največji 
poudarek na obnovi prizade-
tih območij po poplavah in 
sanaciji zemeljskih plazov, za 
kar si bomo prizadevali tudi v 
svetniški skupini LDP.

Za nami je prvo 
leto mandata

S šestsedežnico na 
Veliko planino

Bojana Pančur,  
NSi Kamnik

Dušan Papež,  
Lista Dušana Papeža

V Stranjah se odpira novo pog-
lavje s postavitvijo novega mo-
stu, ki povezuje državno cesto 
255. Ta infrastrukturni projekt ni 
pomemben zgolj zaradi boljše 
prometne povezave zaledja obči-
ne Kamnik, ampak ima tudi bi-
stven vpliv na lokalno prometno 
varnost in vsakdanje življenje več 
kot sto otrok, ki vsak dan upora-
bljajo most na poti v šolo. Vendar 

žal postopek projektiranja ne 
teče najbolje. Lokalna skupnost v 
proces načrtovanja praktično ni 
bila vključena. Posledično javno-
sti ni veliko znanega o postopkih 
načrtovanja mostu. Kar trenutno 
vemo, je naslednje: Direkcija za 
infrastrukturo (DRI) je že dalj časa 
načrtovala zamenjavo starega 
mostu z novim. Pri tem je prišla v 
navzkrižje z Zavodom za varstvo 
kulturne dediščine, ki je med dru-
gim zahteval ohranitev podpor-
nih stebrov na novem mostu. Av-
gustovske ujme so tovrstne 
zahteve dobesedno odplaknile, 
saj je stari most s podporami jas-
no dokazal, da v hitrih, skoraj hu-
dourniških vodotokih takšne 
strukture niso primerne. Posle-
dično je DRI sprožila postopek 
prilagoditve projektiranja mostu, 
ki je trenutno še v teku.
Ena od ključnih skrbi lokalne 
skupnosti je varnost otrok, ki 
vsak dan uporabljajo most na 

poti v šolo – trenutno vsakodnev-
no več kot sto učencev Osnovne 
šole Stranje. Z obstoječo infra-
strukturo se je pojavila skrb vzbu-
jajoča gneča, ki predstavlja tve-
ganje za najmlajše udeležence v 
prometu. Dodatno skrb vzbujajo-
če je dejstvo, da je na državni ces-
ti dnevno skoraj tristo težkih to-
vornjakov, ki vozijo iz bližnjega 
rudnika podjetja Calcit. Postavi-
tev novega mostu bi morala 
znatno zmanjšati vse konfliktne 
točke, a po neuradnih informaci-
jah DRI projektira preozke pločni-
ke za pešce in kolesarje.
Poraja se tudi vprašanje glede 
prometne celovitosti načrtovane 
rešitve. Poleg otrok namreč Stra-
nje prečka tudi uradno zarisana 
Koželjeva planinska pot. Ob mo-
rebitni navezavi na prenovljeno 
pot ob Kamniški Bistrici pri Godi-
ču bi Stranje pridobile po-
membno peš povezavo med Ka-
mnikom ter zalednimi Alpami, 

kar bi nedvomno vplivalo na ra-
zvoj naravi prijaznega turizma v 
naših krajih. Novi most odpira 
tudi priložnosti za trajnostni ra-
zvoj. S premišljeno načrtovanimi 
pešpotmi in kolesarskimi stezami 
bo most spodbujal alternativne, 
okolju prijazne načine prevoza.
V svetniški skupini Gibanje Svo-
boda Kamnik si želimo rešitve, ki 
bo zadostila potrebam lokalne 
skupnosti, zato bomo konec ja-
nuarja organizirali javni posvet v 
Stranjah za vse okoliške prebival-
ce. Na posvet bomo povabili tudi 
vse ključne deležnike, naš cilj pa 
je projektantu mostu, to je DRI, 
predstaviti dejanske potrebe na-
ših sokrajanov, ki bi jih bilo smi-
selno upoštevati pri projektiranju 
novega mostu.
Karla Urh

Most v Stranjah: povezovanje in varnost za naslednje generacije

Kamnik – Društvo Šola 
zdravja v prvih dveh mesecih 
leta 2024 podarja brezplačno 
jutranje razgibavanje na plat-
formi  Zoom tako svojim čla-
nom kakor tudi vsem tistim, 
ki jih tovrstna vadba zanima. 
Vadbo so začeli 3. januarja, 
zaključili pa jo bodo 29. fe-
bruarja. Poteka vsak delavnik 
od 8. do 9. ure na isti poveza-
vi: https://us02web.zoom.
us/j/82776081061, Meeting 
ID: 827 7608 1061.
Jutranje razgibavanje na 
Zoomu koristi vsem tistim, 
ki so iz kakršnih koli razlo-
gov zadržani doma in se ne 
morejo udeležiti jutranje 
vadbe v kakšni od skupin 
Šole zdravja na prostem. Ob 

tem še vedno spodbujajo k 
telovadbi na prostem, saj je 
gibanje na svežem zraku 
eden najpomembnejših de-
javnikov za krepitev zdravja.
Vaje so preproste in primer-
ne za vsakogar, izvaja pa jih 
vsak po svojih zmožnostih. 
Vodijo jih za to usposobljeni 
strokovnjaki in prostovoljci 
Društva Šola zdravja. Tako 
bodo lahko vsi zainteresirani 
svoje jutranje razgibavanje 
začeli s polurno telovadbo 
po metodi 1000 gibov, na-
slednje pol ure pa bodo lah-
ko posvetili še vajam za 
moč. Ob sredah pa takoj po 
vadbi 1000 gibov v Društvu 
Šola zdravja napovedujejo 
tudi izvajanje vadbe dihamo 
z naravo, ki je namenjena 
sproščanju in umirjanju.

Brezplačno razgibavanje 
na Zoomu
Maša Likosar

Kamnik – Luč miru iz Betle-
hema je mednarodna dobro-
delna akcija, ki k nam priha-
ja že 27 let. Nosilec akcije je 
Združenje slovenskih katoli-
ških skavtinj in skavtov, par-
tnerske organizacije pa Zve-
za tabornikov Slovenije – na-
cionalna skavtska organizaci-
ja, Zveza bratovščin odraslih 
katoliških skavtinj in skavtov 
ter člani Slovenske zamejske 
skavtske organizacije.

Sporočilo tokratne poslanice 
je geslo Premostimo in raz-
svetlimo, ki se ozira na pre-
tekle težke preizkušnje. Od 
nevihtnih taborov, do avgu-
stovskih poplav, ki so pov-
zročile ogromno škodo. Po-
leg dogajanja po Sloveniji se 
poslanica ozre tudi na gro-
zote, ki se dogajajo po svetu, 
ter hkrati opominja na sre-
čo, da živimo na mirnem 
koncu sveta.
Plamen je v imenu Občine 
Kamnik sprejel podžupan 
Uroš Pirc skupaj s podžupa-
njo Romano Učakar in naj-
mlajšo svetnico, prisotni so 

bili tudi drugi svetniki in 
svetnice. Podžupan se je ka-
mniškim skavtom zahvalil 
za pozornost in prizadeva-
nje, da občanom vsako leto 
prinesejo plamen luči miru.
Kamniški skavti pa so ob 
obisku prenesli naslednjo 
poslanico: »Nasprotje med 
mrazom in toploto, žalostjo 
in veseljem, grozotami in 
mirom, temo in svetlobo. Ko 
doživimo prvo, šele zares 
spoznamo dragoceno vre-
dnost drugega. Ko vidiš ne-

koga, ki ga zebe, ki je žalo-
sten, ki beži pred neurjem, 
ki se boji teme, stopi k nje-
mu. Podaj mu roko, poma-
gaj mu na poti k toploti, ve-
selju, miru, razsvetli njegovo 
temo. Podaj mu roko, med 
vama postavi most. Most, ki 
zraste, ko se človek človeku 
nasmehne. Most, ki zraste, 
ko te roke povabijo v objem. 
Most, po katerem hitiš v od-
govor klicu na pomoč. Drug 
drugemu lahko v še tako 
hudi preizkušnji prinašamo 
luč upanja. Postavimo most, 
kjer ga ni. Prižgimo luč, kjer 
še ne gori.«

Pred zadnjo sejo občinskega sveta Občine 
Kamnik v lanskem letu so kamniški skavti 
prinesli plamen luči miru iz Betlehema.

Premostimo in 
razsvetlimo

Maša Likosar

Kamniški skavti so prinesli plamen luči miru iz Betlehema 
z geslom Premostimo in razsvetlimo. / Foto: Občina Kamnik
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Policijska kronika

Poškodovanje vetrobranskega stekla na vozilu
Policisti so bili obveščeni, da je neznani storilec ponoči na 
dvorišču stanovanjske hiše z neznanim predmetom poško-
doval vetrobransko steklo na osebnem vozilu. Za lastnika je 
nastala materialna škoda v višini 500 evrov. Policisti nada-
ljujejo zbiranje obvestil in zoper storilca sledi kazenska 
ovadba na tožilstvo.

Intervencija in asistenca
Policisti so bili obveščeni, da ima občan Kamnika psihične 
težave ter da grozi družinskemu članu. Ob prihodu na kraj 
so policisti osebo obvladovali do prihoda dežurne ekipe 
Zdravstvenega doma Kamnik, kjer je zdravnik odredil prisil-
no hospitalizacijo v psihiatrični bolnišnici in zaprosil poli-
ciste za asistenco pri prevozu pacienta.

Požig zabojnikov za smeti ob poslovilni vežici
Policisti so bili obveščeni, da pri vežici na pokopališču v 
Kamniku gori zabojnik za sveče. Ugotovljeno je bilo, da je 
neznani storilec zanetil ogenj in s tem poškodoval zabojnike 
za različne odpadke. Dva zabojnika sta v celoti pogorela, 
eden pa delno. Požar so pogasili gasilci. Nastala je materi-
alna škoda za okoli 450 evrov. Sledita zbiranje obvestil in 
kazenska ovadba zoper storilca.

Tatvina avtomobila s parkirišča sredi Kamnika
Policisti so bili obveščeni o tatvini osebnega vozila s parkir-
nega prostora v središču Kamnika. Ukradeno vozilo in sto-
rilce je čez dan izsledila patrulja PP Gornja Radgona. Storil-
cem so odvzeli prostost in zanje odredili pridržanje, osebno 
vozilo pa so zasegli in kasneje vrnili lastniku. Zoper storilce 
bo na tožilstvo vložena kazenska ovadba.

Tatvina avtomobila z dvorišča hiše
Policisti so bili obveščeni o tatvini osebnega vozila z dvori-
šča stanovanjske hiše v Kamniku. Ukradeno vozilo je čez 
dan izsledila patrulja PPP Ljubljana na območju Ljubljane. 
Avto so zasegli in ga vrnili lastniku. Tudi v tem primeru bo 
zoper storilce vložena kazenska ovadba na tožilstvo.

Vlom
Policisti so bili obveščeni o vlomu v poslovni prostor na 
območju Kamnika. Z zbiranjem obvestil je bilo ugotovljeno, 
da je neznani storilec, oblečen v črne hlače, rdečo vetrovko 
in rjavo čepico s ščitkom, ter višje, suhe postave z neznanim 
predmetom odstranil notranji del cilindričnega vložka in 
vstopil v notranjost poslovnega prostora v Kamniku. Odtujil 
je kovček z vrtalnikom znamke Makita, kovance iz blagajne 
in ročno svetilko. Policisti nadaljujejo zbiranje obvestil za 
izsleditev storilca.

Poškodovanje prazničnih lučk
Policisti so bili obveščeni, da je neznana oseba poškodovala 
zunanje praznične lučke, ki so bile nameščene na ograji po-
slovnega objekta. Za lastnika je nastala materialna škoda 
okoli tisoč evrov. Policisti nadaljujejo zbiranje obvestil za 
izsleditev storilca.

Izgubljena tujca na Veliki planini
Policisti so bili obveščeni, da sta se na Veliki planini izgubi-
la tujca. Reševanje je vodila GRS Kamnik, ki je tujca našla in 
pospremila v dolino. Tujca nista bila poškodovana in sta 
varno prispela do svojega vozila v Kamniški Bistrici.

Znanec ga je udaril
Na PP se je zglasil občan in povedal, da ga je 28. decembra 
znanec s pestjo udaril v predel glave. Oškodovanec je pri 
tem utrpel lahke telesne poškodbe. Zoper storilca je podal 
predlog za pregon za kaznivo dejanje povzročitev lahke te-
lesne poškodbe. Policisti bodo zoper storilca vložili ovadbo 
na tožilstvo.

Tatvina električnega skiroja
Policija je bila obveščena, da je neznani storilec odtujil 
odklenjen električni skiro. Lastnici je nastala materialna ško-
da v vrednosti okoli tristo evrov.

Vlom v lopo in tatvina koles
Policisti so bili obveščeni, da je neznani storilec s primer-
nim orodjem na vzvod vlomil skozi vrata vrtne lope. Iz nje 
je odtuji dve gorski kolesi. Lastniki so bili oškodovani za 
okoli 1500 evrov.

Požig zabojnika zaradi odvrženih petard
Policisti so bili obveščeni, da mladina meče petarde v sme-
tnjake, zaradi česar je eden zagorel. Gasilci so požar poga-
sili, policisti pa izvajajo aktivnosti za izsleditev storilcev, ki 
jih bodo ovadili na tožilstvo.

V minulem letu smo nada-
ljevali dela za ureditev dvo-
rane. Na streho objekta je 
bila za namen zagotavljanja 
električne energije za nov 
sistem ogrevanja in za po-
rabnike električne energije v 
gasilskem domu nameščena 
sončna elektrarna. Kupljena 
in montirana je bila električ-
na peč za ogrevanje prosto-
rov. Poleti smo naredili zu-
nanje stopnice in s tem 
zunanji dostop do dvorane. 
Naše načrte za nadaljnje 
delo v poletnih mesecih pa 
so žal prekinile številne in-
tervencije. V juliju zaradi 
neurij z močnim vetrom, av-
gusta pa zaradi katastrofal-
nega neurja s poplavami in 
plazovi, ki je močno prizade-
lo tudi naše območje. Zaradi 
odpravljanja posledic neurij 
in posledično zaposlenosti 
operativnih gasilcev smo 
dela v dvorani in garaži ga-
silnega doma nadaljevali je-
seni. V več delovnih akcijah 
smo uredili elektroinštalaci-
je v garaži, v zgornjem nad-
stropju pa podrli steno med 
staro in novo dvorano ter 
prostora združili. Prebili 
smo tudi prehod med pro-
storom, v katerem bodo v 
prihodnje urejene sanitarije, 
in novo dvorano, prostor 
izpraznili ter odstranili tla-
ke. Do konca decembra smo 
v novih prostorih dvorane 
uredili vse potrebno za elek-
trične in strojne inštalacije, 
v novih sanitarijah pa tudi 
odtoke ter vodovod. Prav 
tako smo dokončno uredili 
dovod električnih inštalacij 
do dvorane ter na novo ure-
dili omarico z varovalkami. 
Obrtniki so v dvorani opravi-
li še manjša zidarska dela, 
omete v novem delu dvora-
ne, namestili spuščene stro-
pe ter izvedli pleskarska 
dela. Pred božičnimi prazni-
ki smo priklopili še sistem 

novega ogrevanja in pripra-
vili vse potrebno za izdelavo 
tlakov v dvorani, sanitarijah 
in na balkonu.

Dela še niso popolnoma 
zaključena
Delo pa vsekakor še ni kon-
čano. Letos načrtujemo do-
končno ureditev zunanjega 
dostopa do dvorane, fasado, 
sanitarije, odvodnjavanje in 
čistilno napravo, inštalacije, 

pleskarska dela, vgradnjo 
notranjih vrat ter nakup 
opreme in pohištva za dvo-
rano. Poleg tega pa nas čaka 
tudi še nekaj dela v spodnjih 
prostorih, od dokončne ure-
ditve garaže, ureditve nove 
garderobe za operativne ga-

silce do štabne sobe, primer-
ne za vodenje intervencij na 
našem območju.
Da sta večnamenska dvora-
na in celoten prizidek gasil-
skega doma urejena do te 
mere, gre zahvala vsem, ki 
projekt podpirajo, Občini 
Kamnik, vsem donatorjem, 
krajanom in krajankam KS 
Črna. V celoten projekt je 
bilo namreč vloženih že več 
kot sto tisoč evrov. Ureditev 

dvorane je v zadnjih dveh le-
tih z dvakrat po dvajset tisoč 
evrov podprla Občina Ka-
mnik (v letu 2024 pa bo v ta 
namen namenila še doda-
tnih 25 tisoč evrov), preosta-
li del stroškov pa smo pokri-
li s prejetimi donacijami in 

privarčevanimi sredstvi 
PGD Gozd. Ker vsega pač ni 
možno meriti v evrih, pa gre 
prav posebna zahvala tudi 
obrtnikom, ki so dela opravi-
li sponzorsko, ter seveda 
vsem članom in članicam 
PGD Gozd, ki so v projekt 
verjeli in vanj vložili nešteto 
ur prostovoljnega dela.

V novi dvorani že prva 
prireditev
Nova dvorana je v decem-
bru že gostila prvo priredi-
tev. V nedeljo, 17. decembra 
2023, je namreč najmlajše 
krajane krajevne skupnosti 
Črna obiskal Dedek Mraz. 
Prireditev ob prihodu tega 
dobrega decembrskega 
moža je tokrat potekala v 
novi dvorani gasilskega 
doma PGD Gozd. Dvorana, 
čeprav še ne popolnoma 
končana, je sprejela otroke, 
starše, Dedka Mraza in dru-
ge prisotne in se je izkazala 
kot dober prostor za organi-
zacijo tovrstnih dogodkov. 
Za popestritev dogajanja so 
poskrbeli učenci Podružnič-
ne šole Gozd, ki so pod 
mentorstvom učiteljic prip-
ravili odličen kulturen in 
glasbeni program, ob za-
ključku pa smo skupaj prik-
licali Dedka Mraza. Ta je 
prenesel darila več kot se-
demdesetim otrokom iz 
krajevne skupnosti Črna in 
jim ob tem, upamo, vsaj 
malo polepšal leto, ki ob 
vseh naravnih nesrečah 
tudi za naše najmlajše ni 
bilo prav lahko. Naj se ob 
tem zahvalim učencem po-
družnične šole za odlično 
izveden program, učitelji-
cam za pripravo otrok in so-
delovanje pri pripravi prire-
ditve, Dedku Mrazu, vsem, 
ki ste omogočili, da je bila 
dvorana že urejena do te 
mere, da je lahko gostila do-
godek, in vsem drugim, ki 
ste pri dogodku sodelovali.Nova dvorana PGD Gozd / Foto: PGD Gozd

Gradnja skorajda 
končana

Ker vsega pač ni možno meriti v evrih, pa gre 
prav posebna zahvala tudi obrtnikom, ki so dela 
opravili sponzorsko, ter seveda vsem članom in 
članicam PGD Gozd, ki so v projekt verjeli in 
vanj vložili nešteto ur prostovoljnega dela.
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Člani PGD Gozd so bogatejši za nov prizidek h gasilskemu domu. / Foto: PGD Gozd
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Kamnik – Trije čudoviti 
glasbeni večeri so bili karse-
da lep uvod in priprava na 
božič.
V petek, 22. decembra, zve-
čer so na oder dvorane stopi-
li »vrhunski glasbeniki sve-
tovnega slovesa«, kot jih je 
hudomušno napovedal p. 
Ciril Božič. »Sicer še ne da-
nes, a najkasneje v nekaj le-
tih!« se je pošalil. Ob koncu 
predstave pa je bilo videti, da 
ta prihodnost za nekatere ni 
prav daleč. Nastopili so violi-
nisti, učenci profesorja Jane-
za Klobčarja, pihalci profe-
sorice Neže Gruden, 
harmonikar Nace Malešič in 
neverjetni violončelistki 
Anamarija Graj in Tina Biz-
jak. Dvorano so od točke do 
točke polnili zasluženi 
aplavzi staršev, dedkov, ba-
bic in prijateljev, ki smo res 
uživali v nastopih. Za neka-
tere mlade glasbenike je bil 
pomemben že pogum, da s 
svojim glasbilom stopijo na 
oder, za mnoge je bil nastop 
pravo veselje ob melodijah, 
ki jih izvabljajo iz svojih 
glasbil. Ob koncu sta zado-
nela Kraljevi ognjemet in 
Trije kralji v izvedbi pihalne-
ga orkestra, ki je izzval res 
navdušeno ploskanje. Hvala 
vsem mentorjem in učite-
ljem, ki so učence pripravili 
za ta imenitni nastop, pred-
vsem organizatorici profeso-
rici Neži Gruden.
V soboto, 23. decembra, nas 
je v praznične dneve ponesel 
odličen koncert Mešanega 
pevskega zbora Musica viva 

s Primskovega pri Kranju 
pod vodstvom dirigenta Jana 
Gorjanca Danisa in ob or-
gelski ali klavirski spremlja-
vi Japonke Kayoko Ikeda. 
Spremno besedilo je inter-
pretirala Mojca Lazar. Z bo-
žičnimi pesmimi G. F. Hän-
dla, P. Česnokova, J. S. 
Bacha, C. Saint-Saënsa, U. 

Vrabca, J. Gorjanca Danisa 
in drugih skladateljev so nas 
ponesli po mnogih deželah 
sveta. Pevci so gostovali pri 
nas že večkrat, saj jim radi 
prisluhnemo in jih znamo 
nagraditi z zasluženim 
aplavzom.
Tudi božični večer nas je 
ponesel v svet lepih božič-

nih melodij. Koncert je 
pripravil domači pevski 
zbor Cantemus pod odlič-
nim vodstvom dirigentke 
Uršule Jašovec.
Iskrena hvala vsem pevcem 
in glasbenikom, ki ste s svo-
jimi nastopi pričarali lepoto 
praznikov pri frančiškanih v 
Kamniku.

Helena Kregar

Koncert učencev Glasbene šole Kamnik pri frančiškanih / Foto: arhiv prireditve

Rezultat mednarodne razi-
skave PISA 2022 za Sloveni-
jo niso dobri. Slovenski dija-
ki in dijakinje so dosegli 

nižje rezultate kot njihovi vr-
stniki izpred let pri bralni, 
matematični in naravoslovni 
pismenosti. Pri slednjih 
dveh so rezultati kljub upadu 
še vedno nad povprečjem 
držav članic OECD, pri bral-
ni pismenosti pa je zaznati 
negativen trend in je podpov-
prečna. Na spletnih straneh 
ministrstva za vzgojo in izo-
braževanje lahko preberemo, 
da 75 odstotkov dijakov in di-
jakinj dosega raven temeljne 
ravni bralne pismenosti (2. 
raven). Najvišji ravni bralne 
pismenosti (5. in 6. raven) 
dosegajo 4 odstotki sloven-
skih dijakov in dijakinj.
Bralna pismenost je temelj-
na kompetenca. Zato naj bo 
ta članek spodbuda za vzgo-
jo bralca.

Že dojenčku pojte in se z 
njim pogovarjajte. Zven 
znanega glasu pomirja. Ko 
lahko otrok sam drži knjigo 
v roki, mu ponudite igralne 
knjige in kartonke, vzemite 
ga v naročje in skupaj glejta 
slike. Naj bo obiskovanje 
knjižnice del vašega družin-
skega življenja, vsi otroci so 
v knjižnici navdušeni nad 
izbiro knjig in okoljem. Be-
rite otrokom: med vožnjo 
(če niste voznik, seveda), v 
čakalnici pred ambulanto, 
zvečer pred spanjem. Naj 
ima otrok svoj kotiček s 
knjigami. Oboje bo še toliko 
bolj koristno, če bo otrok vi-
del, da berete tudi vi in da 
imate tudi vi vsaj eno knji-
žno polico. Knjige tudi po-
darjajte. Predvsem pa naj 

bo skupno branje eno samo 
skupno veselje – tudi če 
smo slabe volje in utrujeni, 
nas knjižni junaki spravijo 
v dobro voljo. Ponudite 
otroku različne knjige! Ne-
kateri so navdušeni nad 
stripi, drugi nad poučnimi 
knjigami o vesolju, živalih 
ali tovornjakih. Skupaj 
pregledujte knjige in otroka 
spodbujajte k pogovoru. Ne 
pozabite pa tudi na pripove-
dovanje. Vsakega otroka za-
nima, kakšni so bili starši, 
ko so bili majhni, ali kaj so 
oni ušpičili kot malčki.
Bralnih strategij je dovolj. 
Najbolj učinkovite pa so tri: 
branje povezujemo z lepimi 
trenutki, vpišemo se v knji-
žnico in predvsem smo do-
ber zgled otrokom.

Breda Podbrežnik 
Vukmir

Kamnik – Kamničanka Kaja 
Krapež, dijakinja umetni-
ške smeri srednje šole za 
oblikovanje in fotografijo, 
se v preddverju občinske 
zgradbe od sredine decem-
bra predstavlja s samostoj-
no razstavo portretov župa-
nov Kamnika 21. stoletja. 
Avtorica je tudi sicer aktiv-

na na področju fotografije 
in glasbe, tokrat pa se pred-
stavlja s portretiranjem, 
kjer prav tako ni novinka. V 
preteklem šolskem letu je 
bila za svoje delo že nagra-
jena, in sicer s priznanjem 
za najboljši izdelek na temo 
Častni občan, ki ga podelju-
je Območno združenje vete-
ranov vojne za Slovenijo Ka-
mnik - Komenda.

Aleš Senožetnik

Kajini portreti županov Kako se spoprijeti z 
upadanjem bralne pismenosti

Ne le prepolna dvorana Doma kulture Kamnik, temveč tudi dvorana in cerkev pri frančiškanih v 
Kamniku sta v predprazničnih večerih pokazali, kako veliko je navdušenje Kamničanov nad glasbo.

Večeri, polni glasbe

Kaja Krapež in Anton Tone Smolnikar, ki je tudi eden od 
nekdanjih kamniških županov, ki jih je upodobila Kaja  
/ Foto: Občina Kamnik

Bralna priporočila iz Knjižnice Franceta Balantiča Kamnik
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Rauchenwarth – Na praznik 
Brezmadežne, 8. decembra, 
smo se člani MePZ Mavrica 
na povabilo zbora Village vo-
ices, s katerim imamo trdne 
vezi že od leta 2014, odpravi-
li v Avstrijo.

Popeljali so nas po praznič-
nem Dunaju s številnimi 
majhnimi božičnimi sejmi 
do Rathausplatza. Malo pre-
zebli in ob veliki gneči ob 
stojnicah smo komaj čakali 
na vrnitev v Kulturni center 
k našim gostiteljem. Ob pri-
jetni pogostitvi so zadonele 
slovenske napitnice in ljud-
ske pesmi. Najbolj pa smo 
uživali ob skupaj zapetih pe-
smih, ki smo se jih naučili iz 
preteklih gostovanj. Zaigrala 
je tudi harmonika.
V soboto smo imeli general-
ko za večerni koncert, nato 
pa so nas popeljali v Baden, 
lepo mestece južno od Du-
naja z božično tržnico in ob-
močjem za pešce. Zvečer 
smo imeli koncert obeh 
zborov v cerkvi. Kako mi-
lozvočno so zazvenele slo-
venske božične pesmi s ču-
dovitimi besedili v čisto 
polni cerkvi. Izmenjaje so si 

sledile dve ali tri nemške oz. 
slovenske pesmi. Vrhunec 
koncerta je bil, ko se nam je 
pred oltarjem pridružil go-
stujoči zbor pod vodstvom 
gospe Andreje. Skupaj smo 
zapeli pesem Joy to the 
world. Pesmi Hitite kristja-
ni in Sveta noč pa sta zbora 

družno zapela pod vod-
stvom zborovodje Primoža 
Leskovca ter ob orgelski 
spremljavi Roka Juhanta.
Po lepem koncertu smo se 
zadržali pred cerkvijo in se 
ob toplih napitkih družili z 
obiskovalci koncerta. Sledila 
je večerja v restavraciji Heu-
rigen, kamor nas je prijazno 
povabil novi župan.
V nedeljo smo s petjem so-
delovali pri dopoldanski sve-
ti maši. Sledilo je slovo od 
naših gostiteljev. Za konec 
so nam pripravili še prese-
nečenje z obiskom njihovih 
parkeljnov. Ob dobri pogo-
stitvi in prijaznosti ter 
preprostosti, ki jo premorejo 
naši avstrijski gostitelji, smo 
si izmenjali darila, košaro z 
lokalnimi dobrotami. Izme-
njali smo si tudi notna gra-
diva in se v pričakovanju 
obiska v Sloveniji čez dve 
leti z lepimi vtisi poslovili.

Fani Zore

Koncert MePZ Mavrica v Rauchenwarthu / Foto: MePZ Mavrica

Gostovanje v 
Rauchenwarthu
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Kamnik – Sredi decembra so 
člani Foto kluba Kamnik od-
prli vsakoletno razstavo FKK 
OFF!, ki tokrat nosi podna-
slov Dom. Razstavljavci Jana 
Bratuž, Janez Glavač, Dušan 
Letnar, Klara Ravnikar, Po-
lona Smolnikar ter Ana Sta-
novnik Perčič so tokrat 

predstavili pogled na pomen 
doma in domovanja, kot ga 
vidijo sami. Na razstavi tako 
vidimo paleto fotografskih 
serij, ki skozi različne vidike 
raziskujejo obravnavano 
temo. Razstava je rezultat 
večmesečne delavnice, ki so 

jo v Foto klubu Kamnik or-
ganizirali pod mentorstvom 
priznanega slovenskega fo-
tografa z mednarodnim 
ugledom Jošta Franka, ki je 
razstavo tudi kuriral. Spre-
mno besedilo ob razstavi, ki 
je še na ogled v preddverju 
Doma kulture Kamnik, je 
pripravil član kluba Rudi 
Kotnik.

Hkrati z glavno razstavo v 
Domu kulture Kamnik so 
nekateri drugi člani, ki niso 
sodelovali na delavnici z 
Joštom Frankom, v prosto-
rih kluba pripravili razstavo, 
na kateri so predstavili svoje 
ustvarjanje v minulem letu.

Člani Foto kluba Kamnik so se pod mentorstvom 
priznanega slovenskega fotografa Jošta Franka 
lotili raziskovanja pomena doma in domovanja.

Ana Stanovnik Perčič
Kamnik – Na prelomu pre-
teklega v aktualno leto, od 
decembra pa vse do konca 
februarja, se v Galeriji Miha 
Maleš Medobčinskega mu-
zeja Kamnik z večjo razstavo 
likovnih del predstavlja 
kamniški rojak, akademski 
slikar Rok Zelenko. Sicer je 
v Kamniku preživel le zgo-
dnja otroška leta, ko je bival 
v starem osmerokotnem 
stolpu, imenovanem Trutz-
turn, se kasneje z družino 
preselil v Ljubljano, zdaj pa 
se v rojstno mesto z izborom 
slik iz različnih obdobij svo-
jega likovnega ustvarjanja, 
vrača iz istrske vasice 
Grožnjan, kjer živi in deluje. 
Rok Zelenko izhaja iz znane 
umetniške družine Zelenko, 
kjer sta ga domala celo živ-
ljenje obkrožala umetnost 
skozi slikarska in grafična 
dela njegovega očeta Karla 
Zelenka in kiparstvo matere 
Sonje Rauter Zelenko. Ta 
začetni čar umetnosti je 
Roka pospremil na njegovo 
več kot pol stoletja trajajočo 
ustvarjalno pot, po kateri 
hodi še dandanes.
»Še vedno se počutim tudi 
Kamničana. S slikarjem Du-
šanom Lipovcem sva bila do 
tretjega razreda sošolca, leto 
pred menoj je kasneje na 
ljubljanski akademiji študi-
ral slikar Alojz Berlec,« pove 
Rok Zelenko in doda, da je v 

preteklosti svojo likovno 
ustvarjalnost večkrat pred-
stavljal v razstavišču Veroni-
ka, s svojimi deli pa je bil 
vselej prisoten tudi v prodaj-
ni galeriji.
Tokrat se v Galeriji Miha 
Maleš predstavlja s tremi ci-
kli: Genesis, Potovanja in 
Inferno, v katere je dela za 
razstavo izbrala kustosinja, 
umetnostna zgodovinarka 
Saša Bučan. »Sicer paralel-
no delam več med seboj 
različnih si del, sem pa sli-
ke združil v cikle, ki morda 
bolj ustrezajo nekim ži-

vljenjskim obdobjem. Ob 
tem slike, tudi če niso iz 
tega obdobja, tematsko in 
po motiviki nekako sodijo v 
posamezni cikel, predsta-
vljen na razstavi,« dodaja 
slikar.
»Motivno je v ospredju Ze-
lenkovega slikarstva človek, 
ki umetniku predstavlja po-
potnika v času, ujetega v tre-
nutku, lahko se javlja iz real-
n e g a  u m e t n i k o v e g a 
življenja, iz spomina ali 
zgolj iz sanj,« je k razstavi 
med drugim zapisala kusto-
sinja, hkrati pa umetnika za-

znamuje jasno opredeljena 
likovna govorica klasičnega 
slikarstva, kjer veliko vlogo 
igra izjemen kolorit. »Ta že 
sam zase predstavlja avtorja, 
ki ga je zaznamoval s son-
cem, svežino in svetlobo ob-
dan življenjski prostor, ki že 
sam po sebi oddaja poživlja-
jočo energijo.« Prav 
Grožnjan z istrskimi griči je 
namreč okolje, ki močno 
vpliva na Zelenkovo likovno 
ustvarjanje.
Na razstavo vstopimo skozi 
cikel Genesis, v katerem je 
avtor kot izziv raziskoval li-
kovni prostor, ki je iz tako 
znanega kvadrata ali kroga 
prešel v trikotnik. »Trikotni-
ki nastopajo samostojno, a 
pogosteje se povezujejo v 
skupine dveh, treh ali več ter 
povezujejo in govorijo 
končno zgodbo,« poudarja 
Saša Bučan. V ciklu Potova-
nja v naslednji sobi se sreču-
jemo z deli, ki so povezana s 
slikarjevimi potovanji v raz-
lične, predvsem urbane kra-
je. V največjem prostoru so 
na ogled dela iz cikla Infer-
no. Cikel je začel nastajati v 
začetku devetdesetih let 
prejšnjega stoletja, ko je 
pred umetnikovimi očmi z 
vso grozo, trpljenjem in de-
strukcijo propadala naša ne-
koč skupna država. Zelenko 
je ta dela prvič razstavljal ok-
tobra 1991. V delih je vidno, 
da je slikarja prevevala zla 
slutnja prihajajoče vojne.

Igor Kavčič

Rok Zelenko ob delu Pariz iz leta 1982 / Foto: Igor Kavčič

Fotografski pogled 
na dom

Galerija Miha Maleš gosti večjo razstavo likovnih del akademskega slikarja Roka Zelenka z naslovom 
Barvitost vsakdana. Kamničan po rodu, ki živi v Grožnjanu v hrvaški Istri, se predstavlja z izborom 
slik iz treh ustvarjalnih ciklov: Genesis, Inferno in Potovanja.

Vsakdanje barvitosti

OKROGLA MIZA  
O KMETIJSTVU
Kmetijstvo je imelo v zgodovini 
slovenskega človeka velik pomen. 
Brez pretiravanja lahko rečemo, da 
je velika večina Slovencev v pretek-
losti izhajala s podeželja. Tako kot 
v preteklosti je tudi danes vloga 
slovenskega kmeta neprecenljiva. 
Kmet s svojim trdim delom poskrbi,  
da lahko uživamo kakovostno, 
doma pridelano hrano. 

V zadnjem letu in pol smo priča vse 
bolj podcenjujočem odnosu do 
kmetijstva s strani vladajočih.  
Kmetijske reforme pišejo ljudje, ki 
nikoli v življenju niso imeli opravka 
s kmetijstvom. Vladajoči podlegajo 
pretirani histeriji z okoljevarstvenimi 
ukrepi, ki močno ovirajo slovenskega 
kmeta pri opravljanju njegovega 
poklica. Vse to zelo načenja ugled 
kmetijstva na Slovenskem. Iz tega 
razloga smo se odločili organizirati 
okroglo mizo o tem za slovenskega 
človeka tako pomembnem resorju.

Kamnik – V soboto, 2. de-
cembra, se je v kavarni Vero-
nika predstavila dvanajstle-
tna umetnica Hana Cukjati. 
Talent za risanje so izdajale 
njene risbice, ustvarjene pri 
komaj štirih letih. Skozi leta 
je ustvarila svoj namišljeni 
svet ter z barvicami in svinč-
nikom domišljijo iskala v 
gozdu, točneje v gobicah. 
Ustvarila je serijo slik gobjih 

vasic, ki trenutno krasijo zi-
dove kamniške kavarne.
Nadaljevala je z realističnem 
risanjem. Lani je začela obi-
skovati slikarsko šolo Angels 
art, ki jo vodi mag. lik. 
umetnosti, dipl. Waldorfska 
pedagoginja in likovna tera-
pevtka Ana-Marija Horvat. 
Poleg že omenjene tehnike 
se uči tudi slikanja v akvare-
lu, pastelu, tušu in drugih 
slikarskih tehnikah.
Pozitivno likovno kritiko je 
na samem dogodku podala 
Ana-Marija Horvat. Poziti-
ven odziv je za Hano prava 
inspiracija za nadaljnje 
ustvarjanje.
Prijeten večer je popestril 
Duet A/S, ki ga sestavljata ki-
tarist Anže Palka in pevka 
Sandra Prešeren, pridružil se 
jima je tudi pianist Anton 
Špenko, ki je druženje ob 
zvokih ambientalne glasbe 
popeljal v zaključek tega le-
pega večera. Dogodek na prvi 
Hanini razstavi sta povezova-
la Tomaž Cukjati in Zdenka 
Stupica, domači pa so poskr-
beli za sladke dobrote.
Razstava bo v kamniški ka-
varni na ogled do sredine 
januarja.

Zdenka Stupica, 
Sandra Prešeren

Razstava Hane Cukjati

Hana Cukjati / Foto: Tomaž Cukjati

Nekaj o razstavi so povedali člani kluba Klara Ravnikar, 
Polona Smolnikar in Bojan Mijatović. / Foto: Aleš Senožetnik
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Snovik – Ta čarobni čas, ki 
ga tako radi preživimo z dru-
žino, kar kliče k odkrivanju 
nečesa novega. Tradicional-
no je izjemna predstava sve-
topisemske zgodbe z razsta-
vo jaslic tudi tokrat potekala 
na prireditvenem prostoru 
pri Termah Snovik.
Jaslice so srce božiča. Žive 
jaslice oz. božična zgodba pa 
je nekaj, kar priča o pomenu 
božiča še malo drugače. Obi-
skovalci prireditve so lahko 
občudovali hlevček, ki so ga 
člani društva pred božičem 
izdelali popolnoma na novo, 
prebivalce Betlehema v uni-
katnih kostumih in govorici 
njihovih teles: Jožefa in Ma-
rijo z osličkom, angelčke, 
Svete tri kralje na konjih, 
pastirje in ovčke, ter uživali 
v lepoti živega petja zimzele-
nih božičnih melodij. Svoj 
prvi solistični nastop so iz-
vedli instrumentalisti na pi-
halih Teo, Benjamin, David 
in Tim pod vodstvom Edija, 
sledili so pevci in pevke PZ 
Solidarnost iz Kamnika pod 
vodstvom Uroša Gorenca, 
prisluhnili smo nežnim gla-
sovom Lane, Tjaše in Klare, 
ki delujejo pod imenom Ci-
trin band, in zvokom njiho-
vih kitar ter otroškemu pev-
skemu zboru Župnije 
Šmartno v Tuhinju pod vod-
stvom Katje Urankar.
Ni božiča brez jaslic, ki na 
simboličen način prikazuje-
jo rojstvo malega kralja, ki 
se je rodil v ubogem hlevč-

ku, daleč stran od vsega 
vrveža, množice in bogastva, 
obdan z ljubeznijo in tišino 

noči. Tokratna prireditev je 
bila obogatena z razstavo 
jaslic različnih ustvarjalcev 

iz Tuhinjske doline in bli-
žnjih krajev najrazličnejših 
velikosti in iz različnih ma-
terialov.
Zadovoljni in praznično raz-
položeni obiskovalci res lepe 
prireditve so si z navduše-
njem ogledali jaslice ter pri-
sostvovali bogatemu progra-
mu. V dokaj toplem 
decembrskem večeru pa so 
se ob kuhanem vinu in do-
mačem čaju ter ob sprošče-
nem prazničnem druženju 
še lep čas zadržali na prire-
ditvenem prostoru.
Prizadevne članice in člani 
TD Tuhinjska dolina si za 
izvedbo doživete božične 
prireditve prav zagotovo za-
služijo vse čestitke, saj je 
bila prireditev res prijetna in 
zanimiva. Razstava jaslic pa 
je bila na ogled vse do 2. ja-
nuarja letos.

Drago Sopčič

Žive jaslice v Snoviku / Foto: TD Tuhinjska dolina

Kamnik – December je čas, 
ko se vsi radi poveselimo, 
podružimo, ustvarjamo in 
širimo veselje ter praznični 
čar. Tako smo v skupini Ve-
ter iz vrtca Zarja že na začet-
ku meseca decembra v 
prazničnem vzdušju začeli 
vestno in marljivo izdelovati 
voščilnice. Otroci so nekate-
re želeli odnesti domov, nato 
pa se nam je porodila ideja, 
da bi lahko voščilnice odnes-
li tudi v Dom starejših obča-
nov Kamnik. Do obiska 15. 
decembra smo v skupini iz-
delali kar 62 voščilnic! Seve-
da pa nismo pozabili tudi na 
voščilo, ki so ga otroci sesta-
vili sami.
Ob prihodu v Dom starej-
ših občanov Kamnik smo 
zbrane prijazno pozdravili, 
nato smo zapeli himno vrt-
ca Zarja, pesem z naslovom 
Jesenska (saj je zima šele 
trkala na vrata), zaplesali 
koreografijo na glasbo Bela 

lilija ter na koncu zapeli še 
Kamniško Veroniko ter vo-
ščilo Želimo vam srečen 
božič. Po aplavzu so otroci 
prisotnim razdelili voščilni-
ce in lepe želje ponesli tudi 
po hodnikih in sobah 
doma. Po prijetnem druže-
nju smo se še posladkali s 

piškoti in sokom ter nato z 
občutkom topline odšli na-
zaj proti vrtcu.
Poleg obiska otrok smo sta-
novalce doma obiskali tudi 
strokovni delavci gledališke 
skupine vrtca Zarja in upri-
zorili predstavo z naslovom 
Potepuh in nočna lučka. S 

prepevanjem zimzelenih 
pesmi ob zvokih kitare smo 
sklenili skupno popoldne.
Iskrice v očeh ob obisku – 
tako otrok kot tudi stanoval-
cev doma – so ogrele naša 
srca in pokazale, da z drob-
nimi pozornostmi lepšamo 
dneve drug drugemu.

Anja Rebolj

V četrtek, 28. decembra 2023, smo se poslovili od dr. Jane-
za Kebra, dolgoletnega kamniškega veterinarja. Dr. Keber 
je bil rojen 3. maja 1933 na Studencu pri Ljubljani. Po 
srednji veterinarski šoli, ki jo je končal leta 1953, je bil na 
praksi v Šoštanju, potem pa so ga, kot je rekel, »kar obdr-
žali v službi«. Pri Celjski kmetijski zadružni zvezi je dobil 
štipendijo za študij veterinarske medicine v Zagrebu, ven-
dar je moral pred tem še na služenje vojaškega roka. 
Najprej je bil pol leta v šoli rezervnih veterinarskih oficir-
jev, ki je bila v Ljubljani na današnjem Gospodarskem 
razstavišču, potem pa v Kraljevu v Srbiji, v enoti gorske 
artilerije z okoli 120 konji.
Leta 1955 se je vpisal na Veterinarsko fakulteto v Zagrebu, 
v roku opravljal izpite, v počitnicah pa hodil v Logatec 
nadomeščat tamkajšnjega veterinarja. Diplomiral je leta 
1961 in postal asistent na Kliniki za reprodukcijo in po-
rodništvo Veterinarskega oddelka Biotehniške fakultete. 
Kmalu nato je odšel na polletno izpopolnjevanje na Inšti-
tut Maxa Plancka v Mariensee pri Hannovru, zatem pa 
delal kot terenski veterinar na Bavarskem. V Ljubljani je v 
okviru strokovnega in znanstvenega dela leta 1965 opravil 
doktorsko disertacijo.
Štiri leta kasneje se je zaposlil v Veterinarskem zavodu 
Kamnik, kjer je delal do upokojitve leta 1995. Takoj po 
prihodu je na osnovi znanja in izkušenj, pridobljenih v 
tujini, uspešno rešil nekaj zdravstvenih težav pri živini na 
Kamniškem. Uvedel je tudi operativne posege na velikih in 
malih živalih, ki jih do takrat v Kamniku niso opravljali. 
Po reorganizaciji zavoda je leta 1983 prevzel mesto direk-
torja Veterinarskega zavoda Kamnik - Domžale, v letu 
1988 pa vodstvo enote Kamnik, po nastanku Veterinarske-
ga zavoda ljubljanske regije. Ob nastopu direktorske funk-
cije se je trudil, da bi vsi sodelavci strokovno napredovali in 
da bi v kolektivu vladali dobri medsebojni odnosi. Obe 
njegovi želji sta se uresničili. Nemški kolegi so ob obisku 
pohvalili uspešno in usklajeno timsko delo, ki je vodilo k 
urejenemu zdravstvenemu varstvu živali na kamniškem 
območju.
Po upokojitvi je veliko bral, vsak dan hodil na dolge spre-
hode in bil aktiven v društvu veteranov veterine. V domu 
starejših občanov je sostanovalcem pogosto kaj zaigral na 
orglice.
Dne 22. decembra 2023 se je izteklo njegovo plodno življe-
nje, polno truda in uspehov. Vsem, ki smo ga poznali, bo 
dr. Janez Keber ostal v trajnem in izjemno lepem spominu 
kot strokovnjak in kot človek.

Prof. dr. Vojteh Cestnik, dr. vet. med.

Godič – Člani Prvega slo-
venskega pevskega društva 
Lira Kamnik smo 30. de-
cembra znova pripravili 
Pevske jaslice pri sv. Primo-
žu. To je bil spet eden tistih 
dni, ko smo veseli, da nam 
že 141 let uspeva na takšen 
način podajati peto glasbo 
poslušalcem, predvsem pa 
tega, da s pesmijo izpolnju-
jemo sami sebe. Na najlepši 

možen način smo iztekajo-
če se leto spet zaključili 
skupaj z vami. Za vse, ki za-
radi takšnih ali drugačnih 
obveznosti niso prišli k sv. 
Primožu, pa smo pripravili 
ponovitvi 6. januarja v 
Domu krajanov Godič in 7. 
januarja v cerkvi Marijinega 
vnebovzetja v Mekinjah, 
kjer smo najprej peli pri sv. 
maši, po njej pa je potekala 
še ponovitev koncerta pred 
oltarjem.

Alojz Hančič

Pevske jaslice
Veselje v domu starejših

Tudi tokrat je Turistično društvo Tuhinjska dolina, ki skrbi za ohranjanje dediščine, z drugimi društvi 
iz Tuhinjske doline pod vodstvom Manje in Rajka Žebaljca ter Zdenke Klančnik pričaralo čarobno 
vzdušje božičnega večera.

Čarobnost jaslic
Dr. Janez Keber, 
dr. vet. med.

V spomin

Pevske jaslice v cerkvi sv. Primoža / Foto: Jože Prezelj

Tokrat so praznični čas obogatili tudi z razstavo jaslic 
ustvarjalcev iz Tuhinjske doline in bližnjih krajev.  
/ Foto: TD Tuhinjska dolina

Med deljenjem voščilnic / Foto: arhiv vrtca
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Kamnik – V torek, 19. de-
cembra, je v večernih urah 
na Osnovni šoli Toma Brej-
ca v Kamniku potekal tradi-
cionalni praznični koncert, 
ki se ga je v imenu Občine 
Kamnik udeležila tudi po-
džupanja Romana Učakar 
skupaj z ravnateljico Osnov-
ne šole Toma Brejca Mojco 
Rode Škrjanc. Ravnateljica 
je ob tej priložnosti zbranim 

zaželela lepe praznike in us-
pešno ter zdravo novo leto.
»V teh prazničnih dneh, ko 
nas obdaja duh veselja, je še 
posebno lepo stopiti skupaj 
in praznovati skupnost, lju-
bezen ter medsebojno spo-
štovanje. Danes bomo priča 
izjemnim nastopom naših 
dragih otrok, ki so s svojim 
trudom in predanostjo prip-
ravili koncert, za katerega 
verjamem, da nas ne bo pus-
til ravnodušnih. Starši, vi ste 

tisti, ki ste v svojih otrocih 
zasadili seme ljubezni do 
umetnosti, glasbe in skup-
nosti. Vaša podpora in spod-
buda jim dajeta moč, da 
rastejo in zorijo v edinstvene 
posameznike. Učitelji, vi pa 
ste tisti, ki z voljo, energijo 
in pravim pedagoškim pris-
topom iz učencev izvabite 
njihovo najboljšo plat. Hvala 
vam,« pa je med drugim po-
vedala podžupanja Romana 
Učakar.

V s čustvi napolnjenem ve-
čeru so se predstavili vsi tri-
je šolski pevski zbori, skupi-
ni plesalcev in učenci 
izbirnega predmeta umet-
nost. Skozi dišeče praznike 
in vragolije na snegu sta obi-
skovalce popeljala stric in 
nečak, ki sta skupaj z odlič-
no napovedovalko narisala 
nasmehe na obraze priso-
tnih. Poslovili so se z univer-
zalno mislijo, ki lahko vodi 
vse nas: Delajte dobro.

Na tradicionalnem prazničnem koncertu, ki je decembra potekal na Osnovni šoli Toma Brejca,  
so učenci in učitelji zaželeli vesele praznike in vse dobro v novem letu.

Aleš Senožetnik

Kamnik – Vsak letni čas je 
naslikan v svoji barvi, vsako 
življenjsko obdobje je ugla-
šeno na drugo struno. Lah-
ko si izberemo svoj najljub-
ši čas v letu, a narava nas, 
za zdaj še, obdarja kar z vse-
mi štirimi. Lahko si izbere-
mo leta, ki so nam najbolj 
pisana na kožo, a ni samou-
mevno, da jih doživimo več 
desetletij. Ne glede na sta-
rost je vsak izmed nas edin-
stven in dragocen. Koliko 
življenjske modrosti nosijo 
v sebi zgodbe mnogih ded-
kov in babic, če jih le hoče-
mo slišati in zmoremo ra-
zumeti. Če nam jo uspe 

preplesti z otroško iskri-
vostjo, lahko zazveni v ču-
doviti harmoniji.
V torek, 19. decembra, smo 
to povezanost generacij do-
živeli v Domu starejših obča-
nov v Kamniku. Prijazno so 
nas povabili medse, da smo 
december skupaj praznično 
obarvali. Ples in petje vedno 
ogrejeta srce, če pa so tu še 
iskrena voščila in vragolije 
na mali prožni ponjavi, se 
srca pomladijo in ljudje naj-
dejo otroka v sebi.
Ob koncu smo skupaj meta-
li žoge na koš in prepevali, 
da se imamo radi, zakaj tudi 
v prihodnje ne bi bilo tako, 
saj smo v srcu sami mladi.
Učenci OŠ Frana Albrehta, 

iz krožka Drug z drugim 
smo ob slovesu stanovalcem 
doma stisnili v roke voščilni-
ce, ki jih bodo spominjale na 
naše druženje.
Zahvalili so se nam s sladki-
mi dobrotami, s še slajšimi 
pogledi in nasmehi, ki nas 
bodo greli v tej zimi.
Kdo bi si mislil, da prav v 
Domu starejših občanov v 
Kamniku prebiva toliko sre-
če ... Pojdite tja in kar sama 
vas bo pocukala za rokav.

Z adventno torbo po 
Šutni
Adventni čas je priložnost, 
da se ljudje malo ustavimo, 
se zazremo drug drugemu v 
oči in si izmenjamo želje, ki 
nam ob uresničitvi lepšajo 

življenje. Pogosto je dovolj 
že prijazen nasmeh, iskren 
pozdrav ali kratek klepet.
V ponedeljek, 18. decembra, 
so učenci krožka Drug z dru-
gim želeli ta drobec sreče de-
liti s Kamničani. Izdelali smo 
adventno torbo in jo napolni-
li s prisrčnimi voščili. Ko se 
je mrak spustil na zemljo in 
je Kamnik zasijal v praznič-
nih lučeh, smo se napotili po 
kamniških ulicah. Mimoido-
če smo nagovorili s pesmijo 
ob zvokih prečne flavte: »Že-
limo vam srečen božič, v no-
vem letu pa mir.«
Mir in sreča sta poleg luči ta 
večer sijala v Kamniku, v 
srcih obdarovancev in nas, 
ki smo srečo delili.

Tamara Bračič,  
Jana Svetec

Kamnik – Z Blažem Pirna-
tom, predsednikom sveta 
staršev, ki že več let skrbi za 
to, da se stvari izpeljejo od 
začetka do konca, sva komaj-
da vse stvari stlačila v dva av-
tomobila. Čeprav je bil odziv 
staršev letos slabši kot lani 
(kar je verjetno posledica 
tega, da smo bili letos zares 
že velikokrat dobrodelni), so 

bili torej paketi bogati, in 
verjamem, da bodo tem dru-
žinam prižgali vsaj malo 
iskrico v očeh.
V nekaterih razredih so otro-
ci sami poskrbeli za hranil-
nike po učilnicah in so vanje 
pridno metali kovance, 

drugje pa so denar zbirali 
predstavniki staršev, tako da 
smo, ko smo potegnili črto, 
našteli 705 evrov.
Dobili smo tudi nekaj dona-
cij v izdelkih, zanje se lepo 
zahvaljujemo in upamo, da 
nam bodo vsi ti donatorji 
tudi prihodnje leto pomagali 
pripraviti čim bogatejše pa-
kete.
Tokrat bodo družine lahko 
pri pripravi polnovrednih 
prazničnih obrokov izbirale 
med vsem, kar se je znašlo 
na Blaževem nakupovalnem 
seznamu: en prebranec, 1 

kg, ena jota, 840 g, ena eno-
lončnica s čičeriko, 1 kg, pa-
siran paradižnik, 690 g, te-
stenine, 1 kg, špageti, 1 kg, 
riž, 750 g, mleko, en čoko-
ladni namaz, 750 g, ena ma-
relična marmelada, 700 g, 
zdrob, 1 kg, dve suhi salami, 
narezani, sončnično olje, 2 l, 
kis, 1 l, trije paketi jajc po 10 
kosov, dve pšenični beli 
moki, 1 kg, 1 paket tunine, 3 
kosi, domač kruh, 1,5 kg, en 
paket linških piškotov, ena 
čokolada, 100 g, ena kava, 
200 g.
Iskrena hvala vsem, ki ste le-

tos še enkrat več (ali pa mor-
da prvič) pripomogli k temu, 
da nam je uspela še ena do-
brodelna akcija.
Pomembno je, da ob stiskah 
nismo sami. Da imamo ne-
koga, ki nam lahko priskoči 
na pomoč, ne samo materi-
alno, ampak tudi čustveno, s 
pogovorom, bližino ali obje-
mom. Zato vam v letu 2024 
želim, da utrdite že obstoje-
ča prijateljstva in sklenete še 
kakšno novo. Ponosna sem, 
da sem bila ponovno del te 
zgodbe. Naj bodo praznični 
dnevi prijazni za vse!

Renata Rihter

Učenci OŠ Frana Albrehta so mimoidočim na kamniških 
ulicah zaželeli srečen božič ... / Foto: OŠ Frana Albrehta

... in polepšali dan starostnikom v DSO Kamnik. / Foto: OŠ 

Frana Albrehta

Učenci Osnovne šole Frana Albrehta so v 
prazničnem času obiskali stanovalce v Domu 
starejših občanov Kamnik in se z adventno torbo 
napotili po Šutni.

Praznični čas med 
učenci

Paketki, s katerimi so na Osnovni šoli Marije Vere pomagali družinam v stiski 
/ Foto: OŠ Marije Vere

Koncert s sporočilom

Tudi tokrat nam je ob koncu leta v svetu staršev Osnovne šole Marije Vere uspelo zbrati donacije in 
pripraviti dobrodelne paketke, ki so jih družine, ki ne živijo v preobilici vsega, prevzele v šoli, preden 
smo zajadrali v praznične počitnice. Pomagali smo šestnajstim družinam.

Za družine v stiski

Tradicionalni praznični koncert učencev Osnovne šole Toma Brejca / Foto: OŠ Toma Brejca

V nekaterih razredih 
so otroci sami 
poskrbeli za hranilnike 
po učilnicah in so 
vanje pridno metali 
kovance, drugje pa so 
denar zbirali 
predstavniki staršev, 
tako da smo, ko smo 
potegnili črto, našteli 
705 evrov.
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Ljubljana, Kamnik – Plaval-
na zveza Slovenije je na slav-
nostni prireditvi v Ljubljani 
podelila nagrade za najbolj-
šega plavalca in plavalko leta 
2023 po izboru strokovnega 

sveta. Med dobitniki laska-
vih nagrad so bili tudi plaval-
ci in trener plavalnega kluba 
Calcit Kamnik.
Nik Peterlin je prejel kar tri 
nazive. Postal je najboljši 
plavalec med mladinci leta 
2023. Na MSP v Netanyi v 
disciplini 1500 m prosto je 
osvojil 18. mesto. Hkrati je 
najboljši trener za leto 2023 
za kategorijo mladincev pos-
tal nekdanji plavalni selek-
tor, zdaj pa predsednik stro-
kovnega sveta in Nikov 
trener Miha Potočnik.
Peterlinu je pripadel tudi na-
ziv najboljši daljinski plava-
lec leta 2023. Nik je namreč 
lani nastopil tudi na članski 
tekmi za evropski pokal v Pi-

ombinu, kjer je osvojil 21. 
mesto, ter na finalu svetov-
nega pokala v Madieri, kjer 
je bil med mladinci 14., ab-
solutno pa 69. Ob tem je na-
nizal še nekaj zmag na tek-
mah za hrvaški pokal, ki je 
lani štel tudi za letna držav-

na prvenstva. Priznanje je 
prejel tudi njegov trener 
Miha Potočnik.
Tudi naziv najboljši daljin-
ski plavalec leta 2023 med 
mladinci je šel v roke Niku 
Peterlinu. Na MEP je na 7,5 
km osvojil 14. mesto. Za do-
sežek je dobil priznanje tudi 
njegov trener Miha Potoč-
nik.
Rok Vejnovič je osvojil naziv 
najboljši daljinski plavalec 
leta 2023 med kadeti. Rok je 
na MEP v daljinskem plava-
nju na Krfu v disciplini 5 km 
osvojil 19. mesto. Za dosežek 
je dobil priznanje tudi njegov 
trener Miha Potočnik.
Naziv najboljša plavalka in 
plavalec leta 2023 v absolu-

tni kategoriji sta prejela 
Neža Klančar in Peter John 
Stevens, v kategoriji U23 pa 
Neža Klančar in Sašo Bo-
škan. Pri mladincih je bila 
poleg Nika nagrajena še Nija 
Gerdej, pri kadetih pa Bor 
Vran Benkovič in Zara Podr-
žavnik.
V daljinskem plavanju sta 
bila poleg Nika in Roka na-
grajena še Špela Perše v ab-
solutni kategoriji in Arne 

Štular Furlan pri mlajših 
članih.
Nika Seljak je dobila prizna-
nje za najboljšo umetnostno 
plavalko leta 2023. Poleg 
vseh plavalcev so priznanja 
prejeli tudi njihovi trenerji.
Na prireditvi se je prav tako 
predstavila ekipa, ki bo slo-
venske barve zastopala na 
svetovnem prvenstvu febru-
arja v Dohi. In v tej druščini 
je tudi Nik Peterlin.

Matjaž Spruk

Nik Peterlin in Rok Vejnovič / Foto: Matjaž Spruk

Kamnik – Decembra je bil 
čas, da so kamniški kegljači 
in kegljačice izkoristili tek-
movalni ligaški premor ter 
se s povečanim številom tre-
ningom pripravili na začetek 
drugega dela državne lige. 
Po prvih devetih tekmah na-
mreč kaže odlično. Kamni-
čanke, državne prvakinje iz 
pretekle sezone, so trenutno 
na drugem mestu in zaosta-
jajo le za ekipo Remoplasta, 
ki je po jesenskem delu pre-
senetljivo na prvem mestu. 
Kamničani so trenutno na 
petem mestu, a je razlika do 
tretjega mesta minimalna in 
stopničke so popolnoma na 
dosegu roke.
Državna liga se nadaljuje že 
ta konec tedna, ko bo pet 
kamniških kegljaških ekip 
iskalo pot do zmage. Naj-
bolj zanimivo bo na doma-
čem kegljišču, saj v soboto 
kegljačice gostijo igralke 

Celja in kegljači novince v 
prvi ligi, ekipo Pergola hiše. 
A to ne bo konec tekem, saj 
se po nekaj letih zopet igra 
pokal Slovenije, katerega 

zmagovalec si zagotovi igra-
nje v mednarodnem pokalu 
NBC . V osmino finala so se 
uvrstile prav vse moške eki-
pe Kegljaškega kluba Ka-

mnik. V nedeljo bo tako 
zelo zanimiv tekmovalni 
dan. Prva moška ekipa ima 
tokrat nekoliko lažjega 
nasprotnika, saj bodo odšli 
na gostovanje v Radlje k 
drugi ekipi Pergola hiše. 
Druga moška ekipa bo na 
domačem kegljišču igrala 
proti Taborski jami, ki igra 
v prvi ligi, tretja moška eki-
pa pa odhaja na gostovanje 
v Maribor k ekipi Krilato 
kolo. Ženski ekipi še čakata 
svoje nasprotnice in sta se 
že uvrstili v četrtfinale.
Nekaj besed si zasluži tudi 
kegljaška občinska trim liga, 
ki v letošnjem letu šteje pet 
ekip. Rekreativni kegljači in 
kegljačice so opravili že z 
osmimi koli, tako kot lansko 
leto pa smo tudi letos priča 
zelo izenačenim dvobojem. 
Trenutno imajo tri ekipe na 
vrhu enako število točk, a do 
konca je še kar nekaj tekem, 
saj igrajo po trikrožnem sis-
temu.

Gašper Pirman

Po prvih devetih tekmah kamniškim kegljačem in kegljačicam kaže odlično.

V pomlad z velikimi ambicijami

Med dobitniki laskavih nagrad za najboljše plavalce leta so bili tudi plavalci in trener plavalnega kluba 
Calcit Kamnik.

Med najboljšimi tudi 
Kamničani

Tea Repnik je na podelitvi priznanj najboljšim kegljačem 
leta dobila nagrado za mladinko leta 2023. / Foto: arhiv kluba

Na Gorenjskem 
živimo obdani z 
naravo. Naučimo 
otroke, da živijo 
z njo v sožitju, da 
jo spoznajo in se 
seznanijo z njenimi 
prebivalci. Ali so 
koze pametne, kdo 
naznanja nevihte, 
zakaj imajo bambiji 
na hrbtu pike in še 
veliko več vas čaka 
v knjigi, primerni 
za otroke od 6. leta 
naprej. 
Za skupno branje 
ali samostojno 
prebiranje.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po  
tel. št.: 04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti, se poštnina 
zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.
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Redna cena knjige je 19,90 evrov,  
akcijska cena je samo

                        + poštnina

1290
EUR

Knjiga »Še 
enkrat, prosim!« 
je namenjena 
glasbenim 
učiteljem, učencem 
in staršem. Jasmina 
Pogačnik, izvrstna 
učiteljica klavirja 
na Glasbeni 
šoli Kranj, jo je 
napisala srčno, 
duhovito in 
navihano, zato 
vam knjigo toplo 
priporočamo.

Knjigo lahko kupite na Gorenjskem glasu,  
Nazorjeva ulica 1 v Kranju, jo naročite po tel. št.: 
04/201 42 41 ali na narocnine@g-glas.si. 

Če želite, da vam jo pošljemo po pošti,  
se poštnina zaračuna po ceniku Pošte Slovenije.

Ob obhajanju petdesetletnice poučevanja  

klavirja se spodobi, da kaj zapišem!

Jasmina Pogačnik ni le učiteljica klavirja v Glasbeni šoli Kranj. Je izvrstna peda-

goginja z dolgoletnimi izkušnjami, ki pri poučevanju vedno znova išče nove poti v 

spoznavanju lepot glasbe. Leta 2018 je prejela nagrado Frana Gerbiča za življenjsko 

delo. O tem je kasneje v intervjuju pred novim šolskim letom dejala: »Seveda mi je 

bila nagrada v veliko čast, saj gre za najvišje stanovsko priznanje, hkrati pa se mi je 

takrat v misli prikradla grenkoba, češ, kaj mi dajete nagrado, raje me pustite naprej 

poučevat‘.« Običajno delovno dobo je že zdavnaj presegla, a v svoji ljubezni do glasbe je 

bila vselej neomajna: »Če me vprašate, ali imam kakšne rezervne scenarije za čas po 

upokojitvi, sem prepričana, da se bo kaj že našlo.«

In se je. Pred nami je njena knjiga Še enkrat, prosim!, osebno Jasmine in hkrati učite-

ljice klavirja, z zgodbami o kipeči ustvarjalnosti in neomajni vztrajnosti, knjiga, srčna 

in polna človeške topline, predvsem pa v besedi in misli avtorice duhovita in navihana, 

kot ena taka »cvetoča jasminka«.

Knjiga je nekakšna enolončnica, v kateri najdete raznorodne sestavine z glasbenega 

polja – nekatere bodo zanimive ljubiteljem glasbe, druge spet tistim, ki se aktivno 

ukvarjajo s poučevanjem ali pa so kdaj sami praskljali po klavirju. V pisanju se osre-

dotoča na svojo poklicno pot petih desetletij poučevanja klavirja na kranjski glasbeni 

šoli in petintridesetih let poučevanja klavirja in prečne flavte na slovenski glasbeni 

šoli na Koroškem, popis poklicne zgodbe pa dopolnjuje z orisom svojega pojmovanja 

glasbe. Sledijo pedagoški prigrizki, kot jim sama pravi, ki jih bodo z zanimanjem brali 

predvsem tisti, ki so kdaj igrali klavir ali pa imajo tako željo in namen. V pedagoškem 

dnevniku boste spoznali njen razred, knjigo pa je sklenila z »raziskavo«, kako njeni 

učenci ohranjajo stik z glasbo potem, ko so zapustili šolo. Jasmina Pogačnik je napi-

sala knjigo, ki jo po prvem branju v roke vzameš še enkrat in še enkrat in ...

Igor Kavčič

Ko je desetletna Manja obtičala pred zadrego, da je roki nista ubogali, in želela  

odnehati, jo je bilo treba opogumiti. »Kaj je po poklicu tvoj oči?« sem vprašala. Da je 

inženir, je povedala. »Pa veš, kaj počenja inženir?« Ne, ni vedela. »Inženir v službi 

rešuje probleme. Ko naleti na težavo, poskuša najti način, kako bo težavo odpravil. 

Misliš, da se zjoka? Nikakor. Razmišlja, išče rešitev in ukrepa.« Deklič je želel posne-

mati očeta in solze so se posušile! 
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Nik Peterlin je prejel kar tri nazive. Postal je 
najboljši plavalec med mladinci, najboljši 
daljinski plavalec leta in najboljši daljinski 
plavalec leta med mladinci. Hkrati je tudi del 
ekipe, ki bo slovenske barve februarja zastopala 
na svetovnem prvenstvu v Dohi.
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Pet slikovitih 
pokrajin lahko 
raztegnete v 
panoramska 
doživetja, polna 
ustvarjalnih 
iger. Izgubite se 
na podeželju, 
v mestu, 
ob morju, v 
živalskem vrtu 
in domišljijski 
deželi sanj. 
Ogromne slike 
za brezmejno 
zabavo! 



Šport

11  petek, 12. januarja 2024  

Kamnik – Združenje za 
gorske teke Atletske zveze 
Slovenije pod vodstvom 
predsednika Dušana Papeža 
je na lanskem letnem zboru 
v Kamniku slovesno zaklju-
čilo sezono s podelitvijo lo-
vorik. Najboljša gorska teka-
ča sezone 2023 sta Varineja 
Drašler in Timotej Bečan, za 
dolgi tekaški trail sta prizna-
nje naj trailaša prejela Janez 
Klančnik in Martina Klanč-
nik Potrč, v mladinski kon-

kurenci sta izstopala Klara 
Močnik in Maj Pritržnik, za 
kratki trail sta bila z lovoriko 
nagrajena Petra Tratnik in 
Marko Tratnik.
Timotej Bečan je bil za naj 
gorskega tekača proglašen 
že šestič zapored, Varineja 
Drašler prvič. Bečan je bil 
najboljši na dveh najbolj 
pomembnih domačih tek-
mah (Porezen, Šmarna 
gora), sloves je pretehtal 
njemu v prid z mednaro-
dnimi tekmami in svetov-
nim pokalom. Varineja Dra-

šler je imela izjemno 
domačo sezono s tremi na-
slovi državne prvakinje, 
zmago v Pokalu Slovenije 
in drugim mestom na med-
narodnem teku na Šmarno 
goro. V svetovnem pokalu 
in na balkanskem prven-
stvu je bila najbolje uvršče-
na slovenska tekačica Klara 
Ljubi, druga v Pokalu Slove-
nije.
Naj trail tekačica Martina 
Klančnik Potrč je 25. na sve-
tovnem prvenstvu v dolgem 
trailu v Innsbrucku in na 

vrhu ITRA točkovanja držav-
ne lige. Med tekači je naju-
spešnejši sezone Janez 
Klančnik, prvi na ITRA točk-
ovanju. Med mladimi sta iz-
stopala Klara Močnik, 13. na 
svetovnem prvenstvu med 
mladinkami, 9. na mladin-
skem pokalu WMRA, kjer je 
bila ekipa peta, kar je naj do-
sežek zadnjih let, bila je tudi 
balkanska prvakinja. Maj 
Pritržnik je bil tudi to sezo-
no nepremagliv na domačih 
prvenstvih in pokalu ter naj-
višje na mednarodni sceni.

Za naj gorska tekača 2023 sta bila proglašena Timotej Bečan in Varineja Drašler.

Maša Likosar

Kamnik – Obe priznanji sta 
zagotovo v pravih rokah, saj 
je Pucljeva, ki je v Kamnik 
prišla v lanski sezoni, kljub 
svoji mladosti imela po-
membno vlogo ob četrtem 
zaporednem naslovu odboj-
karic Calcita Volleyja. Izkaza-
la se je tudi v dresu članske 
reprezentance, s katero je 
igrala na evropskem prven-
stvu in v kvalifikacijah za 
olimpijske igre, z mladinsko 
reprezentanco pa je osvojila 
zlato kolajno na Olimpijskem 
festivalu evropske mladine v 
Mariboru. Zanjo je to prvi na-
ziv najboljše odbojkarice leta 
– in zagotovo ne zadnji.
Uspešne igre kamniških od-
bojkaric v novi sezoni, v ka-
teri so v domačem prvenstvu 
na 15 tekmah izgubile le dva 
niza, v ligi prvakinj pa so 
proti nemškemu Potsdamu 
osvojile prvo slovensko toč-
ko v ligi prvakinj, so ob lan-
skem pokalnem naslovu, 
takrat še na klopi Nove KBM 
Branika, pripomogle k 
temu, da je bil Najdič še 
enkrat več izbran za najbolj-
šega trenerja ženskih ekip v 
Sloveniji.
Obe priznanji sta za kam-
niške odbojkarice, ki so ime-
le po zadnji lanski tekmi, ko 
so v prvem krogu modre 
skupine s 3 : 0 premagale 
Luko Koper, prosto do konca 
novoletnih praznikov, le še 
dodatna spodbuda.
»Devet prostih dni so si de-
kleta popolnoma zaslužila. 
V novembru in decembru 
smo imeli številne tekme, 
veliko potovanj, za nameček 
pa še težave s poškodbami 
in boleznijo, toda to jih ni 

zaustavilo. Z glavami so bile 
ves čas pri stvari, pripravlje-
ne stopiti na igrišče in po-
magati ekipi. In to je samo 
dokaz, kakšen je značaj te 
ekipe. Toda nazaj se ne sme-
mo ozirati, pred nami so 
nove preizkušnje v ligi prva-
kinj, kjer nas čaka še ena 
tekma, gostovanje v Potsda-
mu, kjer bomo skušali pre-
senetiti Nemke,« je pred na-
daljevanjem sezone, ko bodo 
jutri v Kopru njegove varo-
vanke igrale z Ankaranom, 
dejal Najdič.
Brez novoletnega darila, še 
druge zmage proti ACH 
Volleyju v letošnji sezoni, so 
ostali kamniški odbojkarji, 
ki so prav tako imeli devet 
prostih dni. V zadnji lanski 
tekmi so v ljubljanski dvora-
ni Tivoli morali priznati pre-
moč aktualnim državnim 
prvakom, resda šele v petem 
nizu, vseeno pa bodo modro 

skupino začeli z drugega 
mesta. Njihov prvi nasprot-
nik v modri skupini bo jutri 
Maribor, s katerim bodo ig-
rali v gosteh.
»Ne želim govoriti o tem, 
kako smo ostali brez dveh 
igralcev z začetka sezone, ki 
sta veliko pomenila za našo 
ekipo, je pa dejstvo, da so za-
radi tega zdaj tudi naši tre-
ningi nekoliko slabši. Glede 
na stanje, v katerem smo bili 
ob koncu leta, smo odigrali 
dobro tekmo in tudi s temi 
težavami smo bili enako-
vredni Ljubljančanom. Pred 
nami je naporno nadaljeva-
nje sezone, v kateri bomo 
skušali izboljšati svojo igro, 
in v nobenem primeru se ne 
mislimo predati,« obljublja 
Mladen Kašić, trener odboj-
karjev Calcita Volleyja.
Z zmagama sta se od starega 
leta poslovili tudi obe drugi 
članski kamniški ekipi. 

Kamniške princeske, ki jih 
vodi Tjaša Gadža, so v 
prvem krogu zelene skupine 
zmagale in najavile boj za 
uvrstitev v četrtfinale konč-
nice državnega prvenstva. 
Že jutri jih čaka morda naj-
težja preizkušnja v zeleni 
skupini, gostovanje v Ho-
čah, pri Formisu, ki je prvi 
del sezone igral v 1. B DOL 
za ženske. Nekoliko grenke-
ga priokusa je bilo pri varo-
vancih Gašperja Ribiča, ki so 
v zadnjem krogu 1. B DOL 
za moške doma premagali 
Žužemberk, toda Črnuče so 
bile pred svojimi navijači 
boljše od Šempetra in so se 
ob istem številu točk, vendar 
z večjim številom zmag uvr-
stile v zeleno skupino. Mladi 
Kamničani bodo sezono na-
daljevali v rdeči skupini, kjer 
bodo svojo prvo tekmo imeli 
že danes v Kostanjevici na 
Krki.

Miha Štamcar

Maša Pucelj je odbojkarica leta. / Foto: Klemen Brumec

Najboljši gorski tekači

Odlične predstave Maše Pucelj, odbojkarice Calcita Volleyja, v minulem letu niso ostale neopažene. V 
izboru Odbojkarske zveze Slovenije je bila, čeprav bo šele čez nekaj dni stara osemnajst let, izbrana 
za najboljšo slovensko odbojkarico v letu 2023. To pa ni bilo edino priznanje za kamniško odbojko, 
saj je trener leta postal Bruno Najdič.
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Motnik, Špitalič – Januarja 
smo obiskali Novo mesto, si 
ogledali staro mestno jedro 
in obiskali frančiškanski sa-
mostan. Februarja smo bili v 
pustnem času v Kurentovi 
hiši na Ptuju. Marca so bile 
na vrsti Jesenice, muzejski 
del Stare Save in sprehod po 
Murovi. Aprila je bil organi-
ziran društveni izlet v Slo-
venske gorice. Junija smo šli 
po sledeh slamnikarskih 
zgodb v Domžalah, julija v 
Žalcu odkrivali hmeljarske 
zgodbe.
Avgusta smo imeli vsakole-
tno srečanje članov v Špitali-
ču. Septembra je bil organi-
ziran društveni izlet v Izolo. 
Med drugim smo obiskali 
največjo leseno hišo v Slove-
niji, kjer ima sedež neodvi-
sni raziskovalni inštitut In-
noRenew CoE. Oktobra smo 
se odpravili v Višnjo Goro, 
znano po Jurčičevi humore-
ski Kozlovska sodba v Višnji 
Gori in legendi o polžu. Obi-
skali smo Hišo kranjske če-
bele in z zanimanjem sledili 
vodenemu ogledu.
V novembru smo šli v Lju-
bljano. Obiskali smo Beži-
grad; najprej Navje, potem 
smo izvedeli, da je na mestu 
sedanjega Jurčka na Gospo-
darskem razstavišču nekdaj 

stala cerkev sv. Krištofa in 
kasneje k njej prizidana cer-
kev sv. Cirila in Metoda, 
zgrajena po Plečnikovih na-
črtih. Oblast je odločila, da 
so morali leta 1957 obe cer-
kvi podreti, a so Plečnikovo 
na drugem mestu za Beži-
gradom znova postavili. Obi-
skali smo jo.
Drugi del ekskurzije smo na-
menili zanimivemu obisku 
Islamskega kulturnega cen-
tra v Ljubljani. Vodnica nas je 
popeljala v džamijo, predsta-
vila njeno notranjost, kako 
potekajo obredi in obiskoval-
cem odgovorila na vsa vpraša-
nja v zvezi z islamom. Spre-
hodili smo se mimo minareta 
in do konferenčne dvorane, 
mimo športnega igrišča in 

družabnega prostora v kleti 
ter si obljubili, da v prihodno-
sti pridemo še na kavo, sladi-
co ali kosilo v njihovo resta-
vracijo.
Decembra smo se odpravili 
v Maribor. S Piramide smo 
imeli mesto s Pohorjem kot 
na dlani. Mimo znamenite 
kavarne Astoria in stolnice 
smo se sprehodili do Glav-
nega trga s kužnim zname-
njem. Čez Glavni most (od 
koder je lep pogled na Lent 
in Staro trto) smo prečkali 
Dravo. V stari trafiki, v se-
dem kvadratnih metrov veli-
kem Muzeju za enega, smo 
postavili rekord: 32 se nas je 
naenkrat stisnilo vanj!
Na Glavnem trgu smo se v 
soju lučk prepustili decem-

brskemu vzdušju; nekateri 
smo si privoščili vožnjo s 
panoramskim kolesom, 
drugi so obiskali božično 
tržnico, tretji nazdravili s 
kuhanim vinom, potem pa 
smo se dobre volje odpravi-
li na vlak.
Še kratek sprehod po pra-
vljičnem Celju in naše avan-
ture v letu 2023 smo uspe-
šno zaključili .  Letna 
inventura je pokazala, da 
smo veliko doživeli, da je 
bila udeležba dobra: v Novo 
mesto nas je šlo 18, na Ptuj 
23, na Jesenice 20, na izlet v 
Slovenske gorice 55, v Dom-
žale 7, v Žalec 7, na izlet v 
Izolo 51, v Višnjo Goro 13, v 
Maribor pa kar 32. Bomo na-
daljevali.

Upokojenci Društva upokojencev Motnik - Špitalič smo tudi v letu 2023 z brezplačnim javnim prevozom 
raziskovali Slovenijo. Na naših ekskurzijah se najde za vsakega nekaj. Hodimo, obiskujemo mesta, 
kulturne ustanove. Vedno poiščemo zanimivosti, tudi točke, povezane z ljudmi iz naših krajev …

Avanture in inventura

Marinka Mošnik

Kamnik – Miklavžev večer 
smo rokodelci ob dnevu pro-
stovoljstva na pobudo Jane 
Hančič prek Zavoda Oreli 
kot prostovoljci namenili 
obisku Doma starejših obča-
nov Kamnik in na najlepši 
način zaključili iztekajoče se 
leto.
Na začetku nas je pozdravila 
direktorica Maja Gradišek in 
se zahvalila Zavodu Oreli za 
dolgo vzorno sodelovanje, 
potem je polno dvorano 
DSO nagovorila podžupanja 
Romana Učakar, zahvalila 
se je prostovoljcem za nji-
hov prispevek, ki zbližuje 
generacije. Namen in po-
men Zavoda Oreli je pred-
stavila direktorica Martina 
Ozimek. Podjetje Želva, d. o. 
o., pa je predstavila direkto-
rica Mira Potokar.
Jana Hančič je predstavila 
delo, ki so ga in ga še naprej 
opravljajo pridne roke roko-
delk in rokodelcev. Branka 
Bizjan je v imenu Društva 
rokodelcev Moravške doline 

podarila DSO knjigo, iz ka-
tere se bodo lahko marsičesa 
naučili in bo primeren pri-
pomoček za terapije.
Vse od poletja so pridne 
roke naših rokodelskih pro-
stovoljk pletle in napletle 114 
parov nogavic, ki smo jih ob 
skromni slovesnosti podarili 
oskrbovancem. Prijetno nas 
je presenetil mešani zbor 
DSO Kamnik, ki je dokazal, 
da za petje ni nikoli prepo-
zno.
Da nam je to uspelo in da 
smo ta projekt lahko izpelja-
li, se moramo zahvaliti Obči-
ni Kamnik, saj ima župan 
Matej Slapar posluh za ta-
kšna dejanja, ter podjetju za 
usposabljanje in zaposlova-
nje invalidov Želva in direk-
torici Miri Potokar. Hvala 
obema za podarjena sred-
stva za nakup volne.
Na koncu pa velik hvala ple-
tiljam Jani Hančič, Branki 
Bizjan, Mariji Šmidovnik, 
Anici Ahčin, Jelki Otrin, Joži 
Perne, Magdi Stražar, Emi 
Pančur, Brigiti Rozina in 
Nežki Šlebir.

Za starostnike
Alojz Hančič

O Kamniku v letu 1964

Kamničani skoraj niso mo-
gli verjeti svojim očem, ko je 
tovariš Vidervol končno iz 
rok gorskih reševalcev vzel 
škarje, prerezal trak pred 
vhodom v srebrno gondolo 
in povabil goste na prvo vo-
žnjo na Veliko planino. Do 
zgornje postaje je treba od-
šteti 400 din, povratna zna-
ša 600, taista za psa pa 100 
din. Za inozemce so vse 
cene 100 odstotkov višje. 
2024 – kot sta poročala ča-
snika Dnevnik in Delo, bo-
ste z zadnjim »modnim ši-
kom« na vrh Velike planine 
prispeli »kot blisk«. Cene pa 
le preverite, sploh če ste ino-
zemci in imate psa!
Javna urbanistična doku-
mentacija razkriva, da se 
obeta rekordna gradnja sta-
novanj in hiš. Novih prosto-
rov se lahko nadejajo tudi 
knjižnica, glasbena šola, de-
lavska univerza, telovadnica 
in končno tudi Zdravstveni 
dom. Prebivalce na južnem 
delu mesta že čaka mesar 

pred novo prodajalno podje-
tja Meso. Prav na praznik pa 
je trgovsko podjetje Kočna 
Zapričane razveselilo z od-
prtjem nove samopostrežne 
trgovine, kjer bo na voljo 
sadje, najpotrebnejša ku-
hinjska zelenjava in pakira-
no meso, da prebivalcem ne 
bo več treba hoditi v mesto 
po vsako malenkost.
Med tem pa mesto živi in se 
spopada z različnimi izzivi. 
Tako, recimo, na kamniško 
mladino letijo številne pri-
tožbe. Izredno obupan je di-
rektor kamniške Slaščičarne 
na Titovem trgu. V ogulje-
nih kavbojkah in temnih 
srajcah brez pozdrava vsto-
pajo v lokal, pijejo in razgra-
jajo, si brišejo čevlje v 30 ti-
sočakov vredne zavese in, 
kljub prepovedi, tudi kadijo. 
»Čike« ugašajo pod robovi 
miz ali pa jih mečejo v strop, 
kjer vsi lepo vertikalno obvi-
sijo, počisti pa jih lahko le 
najdaljše omelo. Žalostno je 
gledati tudi učence osem-
letk, ki čakajo na vlak Pri 
Marjanci in pridno zlivajo 
vase tekočine polne maliga-
nov. Ah, ta mladina … Je da-

nes kaj drugače?
Zvrstilo se je kar nekaj do-
godkov. Tovarna Stol je pro-
slavila svojo 60-letnico, 
hkrati z njimi pa je svojih 30 
melodičnih let obeležil pev-
ski zbor Svoboda Duplica. 
Ciril Vremšak je dobil po-
sebno priznanje za 43 let vo-
denja prvega slovenskega 
pevskega društva Lira. Šte-

vilne čestitke ob 50-letnici 
pa je prejel predsednik Ob-
činske skupščine Kamnik, 
tovariš Vidervol. Seveda, 
tudi od uredništva Kamni-
škega občana. Vsekakor pa 
ne smemo pozabiti na častni 
obisk predsednika republi-
ke, ki se je ob vrnitvi z lova v 
Bistrici s soprogo Jovanko 
ustavil na kosilu v restavraci-

ji Dom Kamnik in o postrež-
bi ter pripravljeni hrani dal 
zelo pohvalne izjave.
Žalostna vest: poslovil se je 
borec za delavske pravice, 
organizator vstaje proti oku-
patorju in ljudske revolucije, 

neutrudni graditelj novega 
sistema, soustanovitelj Izse-
ljenske matice, glavni ure-
dnik Ljudske pravice in za 
Kamničane izredno pomem-
ben človek, partizan Pavle - 
Tomo Brejc.

Karikatura Bojana Schlegla (prvič objavljena v Kamniškem 
občanu), 1964

Jugoslovanski predsednik Josip Broz Tito in soproga 
Jovanka z osebjem restavracije Dom Kamnik, kjer sta se po 
vrnitvi z lova v Kamniški Bistrici ustavila na kosilu. Hrani 
Medobčinski muzej Kamnik.

Irina Mitov, 
Medobčinski muzej 
Kamnik

Bilo je nekoč v Kamniku (8)

Na mariborski Piramidi / Foto: Marinka Mošnik

Pridne roke naših rokodelskih prostovoljk so napletle 114 
parov nogavic, ki smo jih ob skromni slovesnosti podarili 
oskrbovancem. / Foto: Alojz Hančič
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TEŽJI  
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Rešitev:

Navodilo za reševanje: v kvadrate vpišite števila od 1 do 9 tako, da 
se ne bo nobeno število ponovilo ne v vrstici ne v koloni ne v enem 
izmed odebeljenih devetih kvadratov. Pripravil B. F.                        
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LAŽJI 
SUDOKU

Kamniški sudoku

Medvode – Ko se je v Štali 
pri Škofji Loki zgodila tradi-
cionalna zabava, nihče še 
pomislil ni, da bodo kmalu 
zatem prišle katastrofalne 
avgustovske poplave. Kot 
piše na spletni strani skupi-
ne Adria Animals, so se ta-
krat takoj odzvali. Vsi člani 
skupine so se angažiral pri 
reševanju v Škofji Loki, Mo-
stah, Kamniku in Gornjem 
Gradu. »Takoj se pojavijo 
zamisli, kako pomagati tudi, 
ko bodo enkrat kleti in ulice 
počiščene. Nastane projekt 
Za gasilca veselica.«
Skupina Adria Animals je 
tako prvi zahvalni koncert 
Za gasilca veselica, ki se je 
nato spremenil v dobrodel-
nega, soorganizirala že sep-
tembra. Nadaljevali so na 
Prevaljah 31. oktobra, kjer se 
je zabava za noč čarovnic 
prelevila v dobrodelni kon-
cert za PGD Prevalje. »Tam 
so nas gasilci prvič opozorili 
na to, da so poplave popol-

noma uničile postajo GRS v 
Črni na Koroškem in da so 
še bolj kot gasilci potrebni 

pomoči gorski reševalci,« je 
povedal Egist Zagoričnik - 
Easy Mucy iz zasedbe Adria 

Animals. Od besed so hitro 
prešli k dejanjem, saj je že 
nekaj tednov pred koncer-
tom, ki bo danes zvečer v 
Medvodah, potekala dobro-
delna akcija za Gorsko reše-
valno službo v Kamniku.

Razstavljen cepin Titana 
Kamnik
Do drevišnjega koncerta je v 
Baru kulture 313,6, razsta-
vljen cepin Titana Kamnik, 
ki sta ga v podporo GRS Ka-
mnik prva podpisala ikoni 
gorništva Reinhold Messner 
in Viki Grošelj. »Prispevaj, 
kar lahko, dopiši svoje ime 
na eksponat, pokaži našim 
gorskim reševalcem hvale-
žnost za njihovo delo in jim 
izkaži vsaj simbolično pod-
poro,« so zapisali organiza-
torji dobrodelnega koncerta. 
Po koncertu bodo cepin po-
delili GRS Kamnik. Že zdaj 
upajo, da bo na njem čim 
več podpisov podpore in po-
sledično zbranih sredstev za 
kamniško enoto gorske reše-
valne službe.

Glasbena skupina Adria Animals organizira dobrodelni koncert za kamniške gorske reševalce, ki bo 
12. januarja v Baru kulture 313,6 v Medvodah.

Za gorske reševalce

Klara Mrak
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1. nagrada: darilna kartica OBI v vrednosti 20 EUR
2. in 3. nagrada: knjiga
Rešitev križanke – geslo na kuponu – lahko pošljete po pošti 
na naslov Gorenjski glas, Nazorjeva ulica 1, Kranj, ali jo odda-
te v nabiralnik na tem naslovu. Rešitve pa lahko pošljete 
tudi po e-pošti. To storite tako, da z mobilnim telefonom 
slikate kupon z geslom in ga pošljete na naslov krizanke@g-
-glas.si. V elektronsko sporočilo ne pozabite napisati svojih 
osebnih podatkov. Rok za oddajo je petek, 19. januar 2024.

Plačilo letne naročnine se zares splača! 

E N K R A T  P L A Č A T E ,  S T O P E T K R A T  P R E J M E T E ! 

Pri plačilu letne naročnine prihranite 25 odstotkov, to pomeni, da časopis  
kar tri mesece prejemate brezplačno! Izognete se še mesečnemu plačilu položnic  
(in provizije) in prejmete darilo s praktičnimi izdelki. 

Letna naročnina za fizične osebe za leto 2024 s popustom znaša 208,57 evra, prihranek pa kar 69,53 evra!

Spremembo načina plačevanja nam čim prej sporočite na tel. št. 04/201 42 41 ali 04/201 42 00 
vsak delavnik od 8. do 15. ure ali po e-pošti na narocnine@g-glas.si.

Pridružite se naši pozitivno naravnani druščini naročnikov, veseli vas bomo!

»Dobrodelni« cepin je razstavljen v Baru kulture 313,6 v 
Medvodah. / Foto: arhiv Bara kulture 313,6
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Zahvala

V 89. letu se je od nas poslovila 
draga mami, mama, sestra, 
svakinja, teta 

Mihaela Trpotec
rojena vrankar

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem za izrečena sožalja, tople besede, 
podarjeno cvetje, sveče in sv. maše. Zahvala Domu sta-
rejših občanov Kamnik, g. župniku za opravljen mašni 
obred, zboru pevk, Tomažu Plahutniku za lepo zaigrane 
pesmi in Barbari Božič za čuteče prebrano pismo. Hva-
la vsem, ki ste jo imeli radi in ste jo v velikem številu 
pospremili na njeni zadnji poti.

vsi njeni
Spodje Stranje, 19. decembra 2023

Tvoja pot se je končala,
v nas velika praznina je nastala.
Čez čas, ko ti hudi trenutki izzvenijo,
se zlati spomini nate prebudijo.

Sobota, 13. januar
Ob 19. uri, Krajevni dom Mekinje, Športno-kulturno društvo Mekinje
Sleparja v krilu, komedija
15 EUR

Ob 20.30, Pub Pod Skalo, Društvo Podgora
Koncert skupine Dear Annie
Brezplačno

Ponedeljek 15. januar
Ob 12.40, Terme Snovik – termalni kompleks
Ponedeljek je čas za plavanje in savno
Brezplačno ob nakupu vstopnice za kopanje

Torek, 16. januar
Ob 18. uri, Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik
Predstavitev knjige: Težka voda, Pia Prezelj
Brezplačno

Ob 19.30, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Mestno gledališče ljubljansko: Lunapark
17 EUR/15 EUR/10 EUR

Četrtek, 18. januar
Ob 17. uri, Terme Snovik – termalni kompleks
Vaje v vodi s kineziologom
Brezplačno ob nakupu vstopnice za kopanje.

Ob 18. uri, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Vrtec Antona Medveda: Hrestač in mišje kraljestvo
5 EUR/8 EUR

Ponedeljek, 22. januar
Ob 12.40, Terme Snovik – termalni kompleks
Ponedeljek je čas za plavanje in savno.
Brezplačno ob nakupu vstopnice za kopanje

Ob 17. uri, Galerija ILA, pr' Koren, Perovo 18c, Kamnik
Sanda Kürbus Zore: Moje sledi, razstava unikatne keramike

Torek 23. januar
Ob 18. uri, Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik
Predstavitev knjige: Dopuščanje in odpuščanje ob Cedronu, 
Jože Felc
Brezplačno

Sreda, 24. januar
Ob 18. uri, Galerija Pogled
Javno vodstvo po razstavi; Admir Ganić: Scenografija za 
sevdah in druge zgodbe
Medobčinski muzej Kamnik
Brezplačno

Četrtek, 25. januar
Ob 17. uri, Terme Snovik – termalni kompleks
Vaje v vodi s kineziologom
Brezplačno ob nakupu vstopnice za kopanje

Ob 19.30, Velika dvorana, Dom kulture Kamnik, Zavod za kulturo Kamnik
Zavod Godot: En k te gleda
17 EUR/15 EUR/10 EUR

Dogodki v teku
Do 2. aprila, Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik
Nova sezona predbralne in bralne značke
Brezplačno

Do 31. maja, Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik
Program R.E.A.D. – Beremo s tačkami
Brezplačno

Do 31. maja, Knjižnica Franceta Balantiča Kamnik
Branje je iskanje
Brezplačno

Do 28. 5. 2024, vsak torek med 17. in 19. uro, Knjižnica Franceta Balantiča 
Kamnik, pravljična soba, Društvo Ključ življenja
Kolo ustvarjalnosti – ustvarjalne delavnice
15 EUR na srečanje

Številne druge prireditve v občini Kamnik na-
jdete na uradni spletni strani Občine Kamnik 
www.kamnik.si pod rubriko Koledar dogodkov 
ter tudi v elektronskem mesečniku. Prijave 
preko obrazca Ostanimo v kontaktu na dnu 
spletne strani www.visitkamnik.com.

Koledar prireditev pripravlja Zavod za turizem in šport Kamnik. Če želite, da je 
vaša prireditev omenjena na tem mestu ali v elektronskem mesečniku Kam? V 
Kamnik!, izpolnite elektronski obrazec www.domkulture.org/vpisdogodka

Do 13. januarja, Galerija Dika
Utrinek časa za vse čase
Društvo Peter Naglič
Brezplačno

Do 28. januarja, Dom starejših občanov Kamnik, Foto klub Kamnik
Srebro v laseh, modrost in nasmeh v očeh
Brezplačno

Do 31. januarja, Občina Kamnik
Kaja Krapež: Portreti županov Kamnika 21. stoletja
Brezplačno

Do 5. januarja, Terme Snovik – termalni kompleks
Skupinska vodna telovadba
Brezplačno ob nakupu vstopnice za kopanje

Prireditve v januarju

Vsem, ki ste ga poznali in imeli radi, sporočamo,  
da nas je zapustil 

dr. Janez Keber,  
dr. vet. med.

Od njega smo se poslovili v ožjem krogu.

vsi njegovi
December 2023

Ko je vse dokončano,
se začenja mirna in neskončna svoboda,
ko lahko za vedno odideš.
(Neža Maurer)

Zahvala

V 84. letu starosti nas je nenado-
ma zapustila naša draga mama, 
babica, prababica in tašča 

Olga Hrovat
iz volčjega Potoka

Ob boleči izgubi se iskreno zahvaljujemo vsem sorodni-
kom, prijateljem in sosedom za izrečene sožalne besede, 
sočutne stiske rok, podarjene sveče in cvetje. Zahvala tudi 
pogrebni službi KPK in g. župniku Janezu Gerčarju za lep 
pogrebni obred, pevcem in trobentaču za pesmi slovesa 
ter praporščaku DU Kamnik za poslednji pozdrav. Hvala 
vsem, ki ste jo pospremili na njeno zadnjo pot in jo boste 
ohranili v prijetnem spominu.

vsi njeni
December 2023

Ko se jutro prebudilo je,
odšla si tiho, brez slovesa,
v nas pustila si spomin
na naša skupna srečna leta.

Zahvala

 

Miha Hribar
Ob njegovi smrti se najlepše zahvaljujemo za sožalja, 
tople besede in prijazno podporo vsem sosedom, prija-
teljem, sodelavcem in znancem, posebej pa tudi patrom 
iz frančiškanskega samostana v Kamniku ter Slovenske 
frančiškanske province.

Žena Milena, hči Mojca z družino,  
sinova Matjaž in Sašo z družinama

Lipa je šumela, 
pa utihnila. 
In cvetel je kostanj, 
zima cvet upihnila. 
(Dragotin Kette)

Zahvala

V 84. letu starosti se je poslovi-
la naša draga mama, babica in  
prababica 

Angela Ogrinec
roj. horvat, iz Šmarce

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem, sodelavcem in znancem, ki ste se poslovili 
od nje in jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala za iz-
rečeno sožalje, tople besede ter darovano cvetje in sve-
če. Hvala g. župniku Janezu Gerčarju za lepo opravljen 
obred, pevcem in pogrebni službi Vrbančič. Iskrena hvala 
osebju Doma upokojencev Domžale za nego in skrb.
Neizmerno jo bomo pogrešali.

vsi njeni

Čudno, kako prazen je svet,
ko umre en sam človek.
(Dante)

Volčji Potok – Inner Wheel klub Ljubljana je lani praznoval 
25 let delovanja. Prvi Inner Wheel klub je že leta 1924 v 
Manchestru ustanovila Margarette Golding z namenom 
služenja ljudem. Eden izmed glavnih ciljev, že takrat zapi-
sanih v statutu, je krepitev prijateljstva in spodbujanje 
mednarodnega razumevanja. Klubi IW sodelujejo in ohra-
njajo vezi z Rotary klubi široko po svetu. Ob jubileju je 
Inner Wheel klub Ljubljana lani novembra v rozariju Arbo-
retuma Volčji Potok posadil vrtnico Margarette Golding, ki 
se bo že junija razcvetela v čudovito dišeče rumene cveto-
ve. Dogodka so se udeležile članice IW kluba Ljubljana s 
predsednico Darinko Bole, ki je nagovorila vse prisotne. 
Med njimi so bili tudi predstavnica International Inner 
Wheel gibanja – Board direktorica za nedistriktne klube 
Snježana Petrović Tkalčec, ki je pozdravila tovrstno dejav-
nost kluba, predstavnica Občine Kamnik Dragica Požek in 
Matjaž Mastnak iz Arboretuma Volčji Potok. Prisotni so 
bili še nekateri člani Rotary klubov, IW klubov iz Slovenije 
in Čakovca ter Lali Sladjana Ilic, predsednica slovenskega 
mednarodnega združenja žensk Sila – IWCL. Program se 
je nadaljeval v Galeriji Janeza Boljke, kjer je poznavalec 
vrtnic Matjaž Mastnak podrobneje predstavil vrtnico Mar-
garette Golding in njeno pot od požlahtnitve do Arboretu-
ma. Sledilo je druženje in napoved praznovanja ob 100-le-
tnici svetovnega Inner Wheel gibanja. M. L.

Ob obletnici zasadili vrtnico

Ljubljana – Pred nedavnim so bili znani prejemniki finanč-
nih sredstev 11. razpisa Mladi upi 2023 Zavarovalnice Tri-
glav. Med 15 izjemnimi posamezniki iz sveta športa, glasbe, 
umetnosti, znanosti in podjetništva je tudi perspektivna 
kamniška gorska kolesarka Maruša Tereza Šerkezi. 
Šestnajstletna gimnazijka se gorskemu kolesarstvu posveča 
zadnjih sedem let. Prepričala je z izjemnimi rezultati na dr-
žavnem in mednarodnem nivoju, med njenimi glavnimi cilji 
pa je poleg prvih točk mednarodne kolesarske zveze tudi 
uvrstitev na olimpijske igre leta 2028 v Los Angelesu. A. Se.

Med mladimi upi tudi Kamničanka
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Zahvala

V 90. letu nas je zapustila naša 
draga mami, tašča, stara mama 
in prababica 

Marija Jeglič
Iskreno se zahvaljujemo za pomoč našim dobrim sose
dom. Hvala sorodnikom, prijateljem in znancem za iz
rečena sožalja, sveče, cvetje, denarno pomoč in darovane 
svete maše. Hvala gospodu župniku Nikolaju Štolcarju 
za lepo opravljen pogrebni obred, pevcem kvarteta Grm, 
trobentaču, Pogrebniku in ge. Marinki Mošnik za ganlji
ve besede slovesa.
Hvala vsem, ki ste našo mamo pospremili na njeni zadnji 
poti.

Žalujoči vsi njeni

Tiho zdaj si odšla
kot lepa misel, ki mine
in nam pusti le spomine.

Zahvala

V 88. letu nas je zapustila naša predraga  
mama, stara mama in prababica 

Marija Rus
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sodelavcem, 
prijateljem in znancem za izrečene besede sožalja. Iskre
na hvala DSO Kamnik za vso skrb in nego, ki ste jo nu
dili v zadnjem letu njenega življenja. Zahvaljujemo se 
župniku Gregorju Šturmu za opravljen pogrebni obred, 
ge. Miji za besede slovesa in pevcem Kvarteta Krt za so
čutno odpete pesmi. Hvala vsem, ki ste jo pospremili na 
njeni zadnji poti in ki jo boste ohranili v lepem spominu.

Sinova Franci in Janez z družinama, vnuki in pravnuki

Je čas, ki da,
je čas, ki vzame,
pravijo, je čas, ki celi rane,
in je čas, ki nikdar ne mine,
ko zasanjaš se v spomine.

Zahvala

Z bolečino v srcu sporočamo, da 
se je v 86. letu starosti poslovil 
naš ljubljeni mož, ati in dedek 

Jože Muhvič
iz Kamnika

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, cvetje in sve
če. Posebna zahvala dr. Nini Starašinič in kamniški ur
gentni službi za vso skrb v času bolezni in obiske na 
domu. Hvala tudi gospodu župniku za lepo opravljen 
pogrebni obred, kvartetu Grm za lepo odpete pesmi in 
trobentaču za zadnji pozdrav.

vsi njegovi

Noč v korakih mirnega je sna
vzela, kar življenje da.
Pot zdaj tvoja vodi tja,
kjer so dragi tvoji že doma.

urna dežurna služba24

041 634 948

Kamnik - Komenda - Cerklje

Zahvala

V božičnem času je v 96. letu 
tiho zaspala naša ljuba mama, 
babica, prababica, sestra in teta 

Kristina Slatnar
rojena Bošnjak, iz Šmarce

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, tolažilne be
sede, podarjeno cvetje in sveče ter darove za svete maše. 
Hvala dr. Marti Jerman in patronažni sestri Romani, 
žup niku Janezu Gerčarju za lepo opravljen obred in 
Milenki Brajer za poslovilni govor. Hvala tudi Kvartetu 
Grm, praporščaku društva upokojencev in zastavonoši.
Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni
December 2023

Predragi, saj vas nisem zapustila,
na pot le k Bogu grem od vas,
tam Mater Sveto bom prosila,
da zrli kdaj bi njen obraz.

Zahvala

V 90. letu starosti se je poslovila naša dobra mama,  
stara mama, prababica in sestra

Ani Senožetnik
iz Kamnika

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem, ki ste jo v tako velikem številu sprem
ljali na zadnji poti in z nami sočustvovali. Zahvaljujemo 
se župniku Pavlu Piberniku in pevcem kvarteta Grm. 
Toplo se zahvaljujemo Kseniji, Slavi in Ireni, ki ste naši 
mami lajšale breme bolezni s skrbno nego in dobro
to. Hvala tudi dr. Ahlinu in sestri Marjani ter Zavodu  
Pristan.

Žalujoči: Mare, anka, Nada in Mira z družinami  
ter sestre in brata

Si kot sonce v življenju sijala,  
za vse svoje ljubezen razdala.
Odslej boš kot zvezda svetleča,  
naj ti v nebesih dana bo sreča.

Zahvale,  
osmrtnice
Za objavo osmrtnice  
ali zahvale v Kamničan-ki 

pokličite  
04 201 42 47  
ali pišite na  e-naslov: 
osmrtnice@g-glas.si.
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Ča so pis ob či ne Kamnik, 8. januarja 2021, leto 6, šte 
vil ka 1

Jasna Paladin
Kamnik – Ministrstvo za in-frastrukturo se je prenove postajališča Kamnik Gra-ben, kjer so bili peroni prej makadamski, lotilo oktobra lani in jo zaključilo konec novembra. Obnovili so dva tira v dolžini 350 metrov in zgradili 5,5 metra širok pe-ron, ki je mnogo prijaznejši uporabnikom, predvsem starejšim in invalidom. Opremljen je tudi z nad-strešnico ter z zvočno in svetlobno signalizacijo ter signalizacijo za slepe, v za-četku letošnjega leta pa bodo v signalizacijo vložili še približno šeststo tisoča-kov, tako da bo postaja Ka-mnik Graben daljinsko vo-dena s postaje Kamnik. Pre-nova perona je sicer stala dober milijon evrov. V sklo-pu druge faze prenove bodo namestili tudi urbano opre-mo in podrli odsluženo skladišče.

A prenovljeni peron je nekaj časa sameval, saj je javni po-tniški promet zaradi epide-mije zastal, prvi dan, ko so ga znova delno sprostili – 15. decembra – pa je na prenov-ljeno končno postajo Ka-mnik Graben pripeljal še nov Stadlerjev vlak pre-poznavno modre barve, na katerega so uporabniki žele-znic dolgo nestrpno čakali. Tega veselega in celo zgodo-vinskega trenutka so se ude-ležili tudi župan Matej Sla-par, minister za infrastruk-turo Jernej Vrtovec in gene-ralni direktor Slovenskih železnic Dušan Mes, ki so se z novim vlakom tudi po-peljali proti Ljubljani.Kot je najprej poudaril žu-pan, gre za zelo veliko prido-bitev, na katero so Kamniča-

ni čakali vrsto let. »Kamnik je železnico dobil leta 1891, ko jo je sem pripeljal podje-tnik Alojz Prašnikar. Sredi osemdesetih let smo dobili vlake, ki so bili prepeljani iz Sarajeva, to danes pa je nov mejnik, saj smo dobili nov vlak in prenovljeno železni-

ško postajo,« je dejal župan in se zahvalil ministrstvu ter Slovenskim železnicam za milijonsko naložbo v kam-niško progo.Več sto milijonov pa je dr-žava vložila tudi v nakup novih vlakov, ki bodo vozili tudi na relaciji Kamnik–

Ljubljana in obratno. »Do konca letošnjega leta bo po slovenskih tirih vozilo 25 vlakov, do konca leta 2022 pa jih bo skupno 52, od tega 21 na dizelski pogon, 21 na električni pogon in deset dvonadstropnih vlakov na električni pogon. Gre za najsodobnejše vlake za re-gionalne proge, kot jih poz-namo v tem delu Evrope, ki  dosegajo  hitrosti do 140 kilometrov na uro. Vlaki ponujajo vse po trebno udo-bje, so prilagojeni za invali-de in imajo dovolj prostora za kolesa,« je ob tem vese-lem dogodku povedal direk-tor Slovenskih železnic Du-šan Mes, minister za infra-strukturo Jernej Vrtovec pa ga je dopolnil, da bo država še nadaljevala investicije v železniško infrastrukturo.

Prenovljena končna postaja in nov vlakSredi decembra je iz Kamnika v Ljubljano pripeljal nov Stadlerjev vlak, prvi od dvainpetdesetih, ki na 

slovenske železnice prihajajo do konca leta 2022. Kamnik so za prvo vožnjo na ministrstvu izbrali tudi 

zato, ker so jeseni peron na končni postaji temeljito prenovili. Vlak na relaciji Kamnik–Ljubljana odslej 

vozi tudi ob sobotah.

Nov Stadlerjev vlak, s katerim bo potovalni čas po navedbah Slovenskih železnic do deset 

odstotkov krajši, na prenovljeni železniški postaji Kamnik Graben / Foto: Jasna Paladin

Vlaki v letu 2021 v Kamniku vozijo po 
spremenjenem voznem redu. Občina je namreč 

lani na Slovenske železnice večkrat podala 
pobudo, da bi vlak iz Kamnika v Ljubljano vozil 

tudi ob sobotah in v večernih urah. Slovenske 

železnice so pobudi prisluhnile in tako z 
letom 2021 uvajajo nove ure prihodov in 
odhodov. Vlaki bodo po novem vozili tudi 
v soboto, ob delavnikih pa uvajajo dodatne linije 

v večernem času, in sicer ob 21.15 in 22.15 
(Ljubljana–Kamnik) ter ob 22.18 in ob 23.07 

(Kamnik–Ljubljana).

45. stran

Aleksander Sokler
Kamnik – Dvajseti decem-ber 2020 bo z zlatimi črka-mi zapisan v zgodovino kamniškega kluba. Prekalje-na ekipa kluba Calcit Wa-terpolo je z zmago v članski konkurenci uresničila dol-goletne sanje po osvojitvi članskega naslova.Kamniški igralci so tekmo začeli silovito. Po začetnih  1 : 1 so naredili delni rezultat 4 : 0 in tako že po prvi četr-tini vodili s 5 : 1. V nadaljeva-nju so tekmo nadzirali in mladim kranjskim vaterpo-listom niso dopustili, da bi se razigrali in tekmo obrnili v svojo korist.Na finalni tekmi je kot ved-no odlično delo opravljal 

najboljši slovenski trener Aleš Komelj. V bazenu je ekipo še dodatno usmerjal prekaljeni 41-letni veteran Matej Nastran, ki je bil s šti-rimi goli tudi najboljši stre-lec ekipe. V vratih je vse presenetil Gašper Žurbi, ki je z odličnimi obrambami načel moralo nasprotnika. Gole so prispevali še Blaž Briški tri, kapetan Martin Stele dva in Sebastjan No-vak enega. Za Triglav je bil trikrat natančen Andraž Pušavec, po enkrat pa Mar-ko Gostič in Jan Justin. So-dila sta Boris Margeta in Matjaž Homovec. Tekmo je med drugimi prenašala tudi TV Tržič.

Zgodovinski uspeh vaterpolistov
Kamniški vaterpolisti kluba Calcit Waterpolo so 

prvič v zgodovini postali članski pokalni prvaki 

Slovenije, saj so v velikem finalu suvereno 
premagali večne tekmece AVK Triglav Kranj z 

rezultatom 10 : 5 (5 : 1, 2 : 1, 2 : 2, 1 : 1)

Kamniški vaterpolisti so postali članski pokalni prvaki.  

AKTUALNO
Sezono bo treba razširiti na celo letoDružba Velika planina ima od konca septembra novo vodstvo. Nadzorniki so za vršilca dolžnosti direktorja imenovali Marka Anžurja, iz-kušenega poslovneža, katere-ga glavna naloga je pri praviti strategijo razvoja družbe.

stran 5

KULTURA
Coprnije zaživele v ilustracijah

Miha Hančič je z ilustracija-mi opremil monografijo Sve-ti Coprijan. Razstava ilustra-cij, ki so jo nedavno odprli v kamniški knjižnici, pa je še do konca januarja na ogled tudi na spletu.

stran 7

MLADI
Naš Kamnik, prostor mnogih obrazov

V avli Občine Kamnik je na ogled razstava z naslovom Naš Kamnik, prostor obra-zov avtorja Urha Wiegeleta, 25-letnega magistra inženirja arhitekture.

stran 9

Aleš Senožetnik
Kamnik – Tako kot v števil-nih drugih krajih po državi je tudi v Kamniku možno brezplačno testiranje s hitri-mi antigenskimi testi na okužbo z novim koronaviru-som. Hitro testiranje poteka od torka dalje v Domu kul-ture Kamnik, test pa je mož-no opraviti še danes, v pe-tek, med 8. in 14. uro, v pri-meru interesa pa bodo doda-tni termini na voljo tudi še v prihodnjih dneh.Na odvzem brisa se ni treba predhodno naročati, predlo-žiti pa je treba osebni doku-

ment in kartico zdravstvene-ga zavarovanja. O rezultatih bodo udeleženci testiranj obveščeni v dveh urah od odvzema brisa. Kot opozar-jajo v Zdravstvenem domu dr. Julija Polca Kamnik, ne-gativen izvid testa pomeni, da trenutno v brisu virus ni zaznaven, kar naj ne daje občutka lažne varnosti, saj lahko do okužbe pride tudi že kmalu po testiranju. V primeru pozitivnega izvida pa sta potrebna takojšnja sa-moizolacija in obvestilo osebnemu zdravniku.

Testiranje tudi  v Kamniku
V Kamniku bo vsaj še danes mogoče hitro 
testiranje na okužbo z novim koronavirusom. V 

kamniškem zdravstvenem domu se pripravljajo 

tudi na začetek množičnega cepljenja.

42. stran
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410. stran

ZADNJA
Vsako leto znova navdušijo

Vsaka vas, kraj pri nas ima kakšnega jasličarja, ki prese-neti z razsežnostjo, na-tančnostjo, tematiko svojih jaslic. Jasličarji so svojevrstni umetniki, ki jim idej in vese-lja ne zmanjka. Tudi na Kam-niškem ni nič drugače.
stran 16

     
                                      Časopis Kamničan-ka

brezplačno prejmejo 
vsa gospodinjstva  
v občini Kamnik.

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Oglašujte  
v časopisu  
Kamničan-ka!

Pokličite 041/962 143,  
Mateja Žvižaj

Zahvala

V 79. letu se je poslovila draga 
žena, mami, tašča, babica,  
prababica, sestra in teta 

Frančiška Jeras
iz Godiča

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče in darovane 
sv. maše. Posebna zahvala  osebju DSO Kamnik za vso 
skrb in nego. Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni 
zadnji poti.

vsi njeni

Ne jokajte ob mojem grobu, 
le tiho k njemu pristopite, 
pomislite, kako trpela sem, 
in večni mir mi zaželite. 

Zahvala

V 74. letu starosti je za vedno zaspal naš dragi  
mož, oče, dedek, tast, brat in stric 

Janez Virient
iz Šmarce

Bil je nagajiv in igriv, razumevajoč in dobrosrčen, radoda
ren v besedah in dejanjih. Iskreno se zahvaljujemo vsem 
sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izreče
na sožalja, tolažilne besede, podarjeno cvetje, sveče in sve
te maše. Lepa hvala g. župniku Janezu Gerčarju za lepo 
opravljen pogrebni obred, pogrebnim storitvam Vrbančič, 
ge. Kaji Podržaj za cvetne aranžmaje, pevcem in pevki za 
res lepo odpete pesmi. Hvala vsem, ki ste našega dragega 
Janeza pospremili na njegovo prezgodnjo zadnjo pot. 
Dedi, pogrešamo te!

Žalujoči vsi njegovi
December 2023

V naša srca si se vpisal,
čas ne bo te več izbrisal.
In čeprav spokojno spiš,
z nami kakor prej živiš.

Nagrajenci nagradne križanke iz Kamničan-ke 21 so: Lovro 
Kačič iz Stahovice, Dora Haromet iz Komende in Matjaž  
Vehovec iz Kamnika. Geslo je bilo Prihaja čarobnost božičnih 
dni. Nagrajenci nagradne križanke iz Kamničan-ke 22 pa so: 
Joži Bele iz Laz pri Tuhinju, Olga Agovič iz Stahovice in Marija 
Železnikar iz Kamnika. Geslo je bilo Pocrkljajte svoje najdražje.  
Vsem nagrajencem čestitamo!
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Kamnik – V mestnem jedru 
Kamnika se je na najdaljšo 
noč v letu zbrala množica 
obiskovalcev, ki jih niti mu-
hasto vreme ni motilo pri 
odštevanju do polnoči. 
Zbrane je v novo leto pope-
ljal domači narodnozabavni 
ansambel Galop, Kamnik 
pa je bil praznično ter glas-
beno obarvan že nekaj dni 
pred silvestrovim, saj so 
oder na Glavnem trgu za-
vzeli tudi Nina Pušlar, Jet 
Black Diamonds, Mrfy, 
AR'n'BI ter Tanja Žagar, ki 
so poskrbeli, da se je na 
trgu zbralo staro in mlado. 
Galopovcem se je pri odšte-
vanju pridružil tudi župan 
Matej Slapar, ki je, preden 
je ura odbila polnoč, z ob-
činstvom delil svoja priča-
kovanja in želje. »Zaključu-
je se leto, polno preizku-
šenj. Zaznamovali so nas 
neurja in poplave. Marsikdo 

od nas je utrpel škodo in za 
nami je težko obdobje, a 
smo zmogli. Stopili smo 

skupaj in premagali izzive. 
V novem letu 2024 vam že-
lim sreče, zdravja in opti-
mizma. Skupaj nam bo 
uspelo premagati še tako 
velike preizkušnje. Srečno 
2024,« je poudaril in z nav-
dušenjem odšteval zadnje 
sekunde starega leta.
Trg je bil poln prazničnega 
veselja ter plesnih navdu-
šencev, ki so se ob zvokih 
dobre glasbe zavrteli pred 
odrom. Slavja so se udeleži-
li tudi Kamničani Roza Šu-
štaršič, Polona Žlindra, Bo-
štjan Cerar ter Tatjana 
Podjed. Kot so pojasnili, se 
silvestrovanja na prostem 
udeležijo, če le ne pride kaj 
vmes. »Slabo vreme nas ne 
ovira, pomembno je le, da 
smo skupaj, da se zabava-

mo in praznujemo,« so de-
jali in poudarili, da je na to 
noč treba dobro nazdravlja-
ti, če si v novem letu želimo 
sreče, zdravja, ljubezni in 
vseh uspehov osebnega po-
dročja. Tudi Tjaša Grkman 
iz Godiča prehod v novo 
leto vselej pričaka na pro-
stem. Kot je dejala, je bilo 
zadnje dni še posebno pe-
stro, saj so organizatorji pri-
pravili dober program. »Po 
koncertu Tanje Žagar se je 
bilo treba malo spočiti, 
okrepčati, nato pa ponovno 
na 'plac',« je pojasnila, še 
preden je ura odbila polnoč. 
Kamničane je v novo leto 
popeljal tudi ognjemet, ki je 
razsvetlil trg in poskrbel za 
še dodatno navdušenje 
zbranih.

Kamniško nebo je ob polnoči razsvetlil ognjemet. / Foto: Tina Dokl

Šmarca – Člani skupine The 
Eccentrics, ki jo sestavljajo 
tudi mladi glasbeniki s po-
sebnimi potrebami, so v de-
vetih letih delovanja z de-
cembrskimi dobrodelnimi 
koncerti pomagali že marsi-
komu, ki je potreboval po-
moč. Ustavili sta jih le dve 

leti v času covida-19, ko je 
bila organizacija tovrstnih 
dogodkov precej otežena.
Tudi tokrat so v prazničnem 
času v kulturnem domu v 
Šmarci pripravili koncert, na 
katerem so s prostovoljnimi 
prispevki zbrali 1205 evrov in 
jih predali predstavnikom 
Zveze prijateljev mladine Lju-
bljana Moste - Polje, preko ka-
terih bodo našla pot do otrok 
in mladostnikov, ki so jih pri-
zadele avgustovske poplave.
»Poplave so prizadele tudi 
Šmarco in tako tudi nam 
povzročile škodo. Poplavilo 
nam je stanovanje in uničilo 
tudi invalidsko dvigalo ter 

kombi. Takrat nam je precej 
pomagala tudi Zveza prijate-
ljev mladine Ljubljana Moste 
- Polje in tako smo se dogo-
vorili, da bomo znesek, ki ga 
bomo zbrali na tokratnem 
koncertu, namenili njim,« 
nam je o tem, zakaj so se to-
krat odločili pomagati žrtvam 
poplav, povedal organizator 
dogodka Simon Zorman.

Prireditev, ki je potekala v 
domu krajanov v Šmarci, sta 
povezovala Ana Ravlič in 
Anže Zorman, ki še kako do-
bro vesta, kaj pomeni biti 
humanitaren, saj sta to mla-
dostnika, ki večji del dneva 
preživita v električnih inva-
lidskih vozičkih. Poleg The 
Eccentrics so nastopili tudi 
člani Komornega pevskega 
zbora Šutna in pevka Sa-
manta Zakoč s skupino.
Tokratni častni pokrovitelj, 
župan Matej Slapar, se zara-
di bolezni dogodka ni mogel 
udeležiti, organizatorjem pa 
je kljub temu namenil zahva-
lo za delo, ki ga opravljajo.

Utrinek z decembrskega koncerta / Foto: arhiv dogodka
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Kamnik – Decembra so se v enoti Rožle v Vrtcu Antona 
Medveda v Kamniku odločili, da družinam v stiski nekoliko 
olajšajo njihove tegobe in jim polepšajo praznične dneve. 
Uspešno so izvedli humanitarno akcijo Anina zvezdica in s 
pomočjo staršev, otrok in strokovnih delavk vrtca zbrali 
poln voziček hrane in izdelkov za osebno higieno. Zahvalju-
jejo se za vaš prispevek. Č. P. 

Anina zvezdica v vrtcu
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Skupina The Eccentrics je na tokratnem 
dobrodelnem koncertu zbirala sredstva za žrtve 
poplav.

Za prizadete  
v poplavah

Aleš Senožetnik

Ob zvokih ansambla Galop je v novo leto vstopil kamniški Glavni trg, na katerem so obiskovalci 
praznovali še dolgo v noč. Navdušil jih je ognjemet, praznične želje pa jim je izrekel tudi kamniški 
župan Matej Slapar.

Nika Toporiš

Novoletni Kamnik

peugeot.si

PRIPOROČA   Poraba v kombiniranem načinu vožnje po WLTP ciklu: od 4,8 do 6,5 l/100 km. Izpuh CO2: od 119 do 147 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6. 
Vrednost specifične emisije dušikovih oksidov NOx: od 0,0181 do 0,0531 g/km. Emisije trdnih delcev: od 0,00029 do 0,00090 g/km. Število delcev: od 0,09 do 1,46. Ogljikov 
dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju 
kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 ter dušikovih oksidov.
Primer informativnega izračuna finančnega leasinga Peugeot Financiranje za vozilo Peugeot 2008 (Active 1.2 PureTech 100 STT €6.4): maloprodajna cena z DDV z 
vključenim Peugeot Financiranje bonusom (v ceni je obračunanih 1.000 EUR popusta v primeru financiranja Peugeot – MODRI BONUS, pod pogojem vsaj 24 mesečne dobe 
financiranja) je 18.990 EUR; mesečno odplačevanje: mesečni obrok je 194 EUR pri pologu v višini 30 %, ročnosti 96 mesecev, višina pologa je pri akciji omejena od 10 % do 
50 %, doba financiranja je vezana na ročnost od 24 mesecev do 60 (pravne osebe) ali do 96 (fizične osebe) mesecev; DDV je obračunan v obrokih; EOM na dan 7. 9. 2023 
znaša 9,21 %; fiksna obrestna mera 8,1 %; financirana vrednost 13.293 EUR; skupni znesek za plačilo 23.932 EUR; stranka v primeru Peugeot Financiranja prejme tudi 
avtomobilsko kasko zavarovanje za 1 EUR za prvo leto. Za podrobnosti o ponudbi se obrnite na vašega prodajalca vozil Peugeot.

ZA 18.990 €
FIKSNA OBRESTNA MERA 
KASKO ZA 1 €
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Roza Šuštaršič, Polona Žlindra, Boštjan Cerar in Tatjana 
Podjed so se veselili, njihova »obvezna oprema« za 
prestop v novo leto pa je bilo kuhano vino. / Foto: Tina Dokl


